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MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V TREBIŠOVE 
 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 

 

ZO ZASADNUTIA MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA V TREBIŠOVE 

 

24. zasadnutie           dňa 25. 04. 2022           začiatok o 9.00 h 

 

 

Predsedajúci:    PhDr. Marek Čižmár, primátor 

 

 

Prítomní poslanci:   1.   Mgr. Martin Begala 

     2.   Ing. Dušan Biž 

3.   MUDr. Iveta Čeplíková 

4.   Miroslav Davala 

5.   Koloman Demeter 

6.   Ing. Peter Duč 

7.   PhDr. Daniela Fecková 

8.   Ing. Jozef Gazdag 

9.   Bc. Jozef Gedeon 

10. MVDr. Ivan Hrdlík 

11. Babken Chačlarian 

12. Ladislav Ivan 

13. PhDr. Beáta Kereštanová 

14. Jozef Krucovčin 

15. Mgr. Viera Mokáňová 

16. Mgr. Roman Ostrožovič 

17. Mgr. Jindřich Sosna 

18. Ing. Jaroslav Soták 

19. Ing. Martin Telepovský 

20. MUDr. Dušan Tomko 

21. František Tomko 

22. MUDr. Ludmila Vasilková  

 

 

Neprítomní poslanci:  1.   Ing. Peter Bobík 

     2.   Ing. Gejza Gore 

      

 

 

 

Prednosta Mestského úradu v Trebišove Mgr. Peter Sovák prítomný. 

 

 

Ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny (príloha č. 1). 
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Bod  č. 1 

Otvorenie 

Primátor otvoril 24. zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Trebišove. Privítal poslancov mestského 

zastupiteľstva  aj  všetkých ostatných prítomných, zvlášť privítal zástupcov študentského parlamentu 

mesta Trebišov spolu s pánom riaditeľom Centra voľného času. Konštatoval, že zasadnutia sa 

zúčastňuje nadpolovičná väčšina poslancov, z celkového počtu 24 poslancov je momentálne 

prítomných 20 poslancov, mestské zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa.   

 

 

 

Bod  č. 2 

Schválenie programu 

PhDr. Čižmár: 

Návrh programu zasadnutia ste dostali na pozvánke (príloha č. 2).   Dávam hlasovať o tom, aby sa 

dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva riadilo uvedeným programom. 

Nech sa páči, hlasujte. 

 
Návrh programu: 

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov 

4. Interpelácie a podnety poslancov 

5. Diskusia 

6. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie finančnej 

7. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie výstavby a majetku 

8. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie bytovej 

9. Informatívna správa o stave kriminality a páchaní trestnej činnosti na území mesta Trebišov 

za rok 2021 

10. Správa o činnosti Mestskej polície Trebišov za rok 2021 

11. Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 6/2021 

12. Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 8/2021 

13. Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 1/2022 

14. Cenník služieb poskytovaných mestom a mestskými organizáciami 

15. Výška mesačného poplatku za správu bytov vo vlastníctve mesta Trebišov 

16. Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa (Bc. Vladimír 

Kočiš a Anna Kočišová) 

17. Prevod nehnuteľného majetku mesta (Nadežda Mecgerová) 

18. Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena – sídlisko JUH (Východoslovenská 

distribučná, a.s.) 

19. Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena – Ul. Berehovská (Východoslovenská 

distribučná, a.s.) 

20. Nadobudnutie nehnuteľného majetku (BAMARA s.r.o.) 

21. Obchodná verejná súťaž na prevod vlastníctva nehnuteľného majetku mesta – „Predaj 

pozemku parc. č. 1749/165 za účelom výstavby nájomného bytového domu 
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22. Zmeny a doplnky č. 7 Územného plánu mesta Trebišov 

23. Dodatok č. 7 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Trebišov č. 108/2011, ktorým sa 

vymedzujú záväzné časti Územného plánu mesta Trebišov 

24. Správa o výsledku kontroly vybavovania sťažností a petícií za rok 2021 

25. Správa o výsledku kontroly dodržiavania Všeobecne záväzného nariadenia mesta Trebišov č. 

129/2013 o parkovaní a státí vozidiel na miestnych komunikáciách a ostatných verejných 

priestranstvách 

26. Rôzne 

27. Záver 

 

Hlasovanie za  program rokovania: 
(hlasovanie č. 1) 

 

za: 20,  proti: 0,  zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

- primátor konštatoval, že program dnešného zasadnutia  bol schválený 

 
 

 

Bod  č. 3 

Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov 
 

Primátor odporučil mestskému zastupiteľstvu, aby v návrhovej komisii pracovali poslanci: 

 

1. PhDr. Daniela Fecková 

2. Ing. Martin Telepovský 

3. MUDr. Dušan Tomko 

 

Keďže k zloženiu návrhovej komisie neboli predložené iné návrhy, primátor dal hlasovať o zložení 

návrhovej komisie v zmysle ním predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 2) 

 

za: 20,  proti: 0,  zdržalo sa: 1, nehlasovalo: 0 

 

- primátor konštatoval, že návrhová komisia bola schválená v zložení, ako bolo navrhované. 

 

Za overovateľov zápisnice a uznesení o priebehu rokovania 24.  zasadnutia  mestského zastupiteľstva    

primátor určil  poslancov: 

 

1. Mgr. Martin  Begala 

2. Mgr. Roman Ostrožovič 

 

K zápisnici z predchádzajúceho zasadnutia mestského zastupiteľstva neboli vznesené žiadane 

pripomienky, bola overená overovateľmi, primátor ju vyhlásil za schválenú. 
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Bod  č. 4 

Interpelácie a podnety poslancov 
 

PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči, otváram tento bod. 

 

MUDr. Čeplíková: 

Dobrý deň každému. Ja mám dva podnety od obyvateľov. 

Prvý sa týka dopravného značenia pre cyklistov, ktoré v podstate už ani nevidno. Týka sa chodníkov 

pri hlavnej ceste M. R. Štefánika. 

Po druhé, by sme chceli pochváliť peknú výzdobu veľkonočnú a takisto aj peknú kvetinovú výzdobu, 

ktorá je teraz pred poštou a takisto pri kruhovom objazde.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujeme. To poďakovanie patrí príslušným odborom a Technickým službám mesta Trebišov. 

K prvému podnetu, čiarovanie, ktoré je súčasťou tzv. pešej zóny, len krátka poznámka. To čiarovanie 

parametrami nezodpovedá možnostiam, ktoré sú vyčlenené pre takýto cyklochodník. Táto otázka bola 

prediskutovaná niekoľkokrát s dopravným inšpektorátom. Aj z uvedeného dôvodu to obnovenie 

neprebieha pôvodného tzv. cyklochodníka, ale mesto Trebišov sa zapája do výzvy na mestský okruh, 

ktorého súčasťou bude aj priestor v blízkosti historického parku, napojenie na  hrádzu Trnávky, resp. 

priamo aj Bučov les, takže z tohto dôvodu to oficiálne čiarovanie a hlavne v zmysle noriem bude 

zrealizované v súvislosti s týmto projektom, aby sme sa už nedostávali do konfliktu aj s predpismi.  

 

Tomko: 

V prvom rade všetko naj na Mareka.  

Moja interpelácia, prvá interpelácia je na Ulicu Puškinovu. Tu by som chcel interpelovať na náčelníka 

mestskej polície, na pána Pipu, ohľadom Ulici Puškinovej. Je tam dosť veľa zaparkovaných vozidiel, 

tzn. státie. Buď tú ulicu nejakým spôsobom zjednosmerníme, alebo treba tam nájsť nejaké riešenie, 

lebo po tejto ulici je už problém v jednom smere prejsť, resp. len v jednom smere sa dá prejsť. Skúste 

sa tam ísť pozrieť. 

Ďalej, chcel by som zároveň aj pánovi Pipovi poďakovať za riešenie Gorkého ulice, kde som ho 

oslovil, tiež tam bol problém so státím. Vyšiel  nám v ústrety na tejto ulici, takže ďakujem. 

Moja druhá interpelácia je na rozpadnutý dom na Ulici Čsl. armády, na konci mesta, na pravej strane, 

kde časť steny tohto rozpadnutého domu spadla už na chodník, občania musia chodiť po ceste. To by 

bolo všetko. Ďakujem.  

 

PhDr. Čižmár: 

K interpelácii č. 1 Puškinova ulica, situácia ulíc Čsl. armády, T. G. Masaryka, teraz momentálne aj 

Ulica Puškinova, Sládkovičova a ďalšie smerom na Technické služby sú momentálne dá sa povedať 

kritické. Je to z dôvodu toho, že sa realizuje na veľkej križovatke, na tzv. svetelnej rekonštrukcia na 

križovatku okruhovú. Z uvedeného dôvodu bolo nutné zaviesť provizórne dopravné značenie na Ulici 

T. G. Masaryka, čo znamená, že nie je možné parkovať a stáť  na tejto ulici, kvôli priechodnosti pre 

vozidlá, ktoré prichádzajú alebo vychádzajú z mesta. Z uvedeného dôvodu, mnohí šoféri využívajú aj 

tieto bočné ulice na to, aby autá odparkovali. Čiže, zatiaľ tak, ako sme to avizovali aj na rade mesta aj 

v súvislosti s novými predpismi alebo s očakávaniami dôsledkov nového zákona o parkovaní, sa 

budeme snažiť riešiť túto situáciu v meste upozorneniami, čiže skôr dohovorom, až tak následne  

reštrikciami. Ale čo je podstatné, určite sa zváži po ukončení rekonštrukcie križovatky dopravné 

riešenie mnohých ulíc, pretože dnes momentálne aj podľa tvorcov zákona, by mal byť vyvinutý tlak na 

vlastníkov nehnuteľností, aby svoje autá parkovali zásadne len v dvoroch, čiže v priestoroch svojich 

nehnuteľností. Pokiaľ to nie je možné, čo častokrát nie je možné na území mesta, tak je tlak  na to, aby 

sa zaberala zelená plocha a využíval sa priestor buď chodníkovej alebo zelenej časti, čo u nás vo 

väčšine prípadov takisto nie je celkom možné a potom už je len tretia možnosť alebo tretí spôsob a to 

je zjednosmernenie ulíc. Ale po skúsenostiach v meste, ktoré máme, tak vieme, že  to zjednosmernenie 

prinieslo viac-menej negatívne reakcie občanov, ktorí sami iniciovali takéto riešenie. Takže budeme sa 
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snažiť vyriešiť to kompromisom. Tá Puškinova je špecifická aj v tom, že v tesnej blízkosti sa nachádza 

fabrika METALPORT, ktorá chvalabohu si udržiava svoju zamestnateľnosť, tzn., má veľa 

zamestnancov, možnosti odparkovania v priestoroch tohto výrobného závodu nie sú, preto ľudia 

využívajú aj ulicu Puškinovu  a popritom je tam aj ďalšie zariadenie s.r.o. mesta Bytový podnik 

a individuálna domova výstavba. Takže budeme aj vlastnými kapacitami aj s pomocou dopravného 

inšpektorátu túto situáciu riešiť.  

Čo sa týka rozpadnutého domu na Ulici Čsl. armády, tento problém riešime priebežne už niekoľko 

rokov je tam komplikovaný vzťah, pretože dosah na majetkové vysporiadanie vlastníka týchto 

objektov nemáme, môžeme riešiť len to, čo je v kompetencii mesta a možnostiach stavebného zákona. 

Hneď, ako to je možné pri každej jednej možnosti zasahujeme, rieši to u nás konkrétne odbor 

výstavby. Došlo aj k zmenám vlastníckych práv na tejto nehnuteľnosti, takže očakávame aj po 

rokovaní s týmito vlastníkmi, že situácia sa zlepší, pretože tak ako isto viete, tie objekty boli obývané 

ľuďmi, ktorí vlastnícky vzťah k tomuto domu nemali. Čiže z pohľadu nás, samosprávy by bolo 

potrebné riešiť viacero vecí, ale kompetenčne sme sa ku tejto nehnuteľnosti dostať nemohli. Mohli 

sme riešiť len to, čo nám oficiálne umožňuje zákon, ale určite situáciu monitorujeme, dokonca tam 

riešime aj stav cestného úseku, ktorý bol havarijný. Takže máme prehľad o tejto situácii a konkrétne za 

mesto Trebišov túto situáciu rieši aj pán Ing. Ferianc, ktorý to má priamo v kompetencii, takže budeme 

v tom naďalej pokračovať. 

 

Ing. Biž: 

Dobrý deň prajem všetkým. Chcem sa spýtať, v akom štádiu je zámer revitalizácie vnútroblokov na 

sídlisku Sever, v tých troch lokalitách, či došlo k nejakému posunu, dotazoval som sa asi pred dvoma 

zasadnutia zastupiteľstva. Ďakujem. 

 

PhDr. Čižmár: 

K posunu došlo, k výraznému. Žiadosti, ktoré boli pripravené mestom Trebišov, podľa nám 

dostupných informácií mali vysoké hodnotenie, boli pripravené na schválenie, ale keďže balík 2. etapa 

IROPu bol zasiahnutý obmedzeniami, myslím reštrikciami finančnými. Podľa prvotných informácií 

peniaze vyčlenené na tento účel boli zatiaľ provizórne použité pre iné účely štátu, tzn., boli použité na 

riešenie momentálnej ukrajinskej krízy. To sú tzv. neoficiálne informácie. Čiže, žiadosti ako také, boli 

pripravené, boli aj podané, na základe informácií o hodnotení, boli veľmi dobre hodnotené. Čakáme na 

možnosť, kedy tzv. 2. etapa IROPu bude posudzovaná opätovne a bude priestor na to, aby sme tento 

projekt mohli zrealizovať. Dúfam, že budeme úspešní, ale celý ten balík projektov, ktoré boli podané 

v tejto časti bol zastavený, čiže sa nehodnotil, práve z tohto dôvodu.  

 

MVDr. Hrdlík: 

Vážený pán primátor, vážený oslávenec, vážení hostia, milí kolegovia, mám jednu interpeláciu. Chcel 

by som poprosiť všetkých poslancov, aby nezabudli na to daňové priznanie, do konca apríla.  

Chcel by som poprosiť aj občanov mesta, aby vydržali tú kalamitu, čo teraz je a ten Trebišov bude za 

chvíľu opäť krajší, len troška vydržať. Ďakujem.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Ja takisto chcem poprosiť všetkých poslancov, aby skutočne sa tento termín dodržal, pretože 

už je na to len tento týždeň tak, aby boli splnené všetky povinnosti, ktoré verejní činitelia majú vo 

vzťahu k zákonu. 

 

Ing. Gazdag: 

Dobrý deň prajem všetkým. Chcel by som sa spýtať ako vyzerá navýšenie komína prvá teplárenská, 

ako to pokračujeme s tým,  lebo sú veľké sťažnosti, čo sa týka aj na ovzdušie a spájané všetky veci 

s tým, hlavne od ľudí z juhu mesta, to je jedna vec. 
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PhDr. Čižmár: 

Požiadavky vo vzťahu k Trebišovskej energetickej boli vznesené hneď na začiatku, tzn., hneď ako 

takéto problémy sa začali prejavovať negatívne vo vzťahu k verejnosti a blízkym nehnuteľnostiam, na 

základe čoho bol pripravený plán tejto spoločnosti na navýšenie komínovej časti. Ten bol následne 

riešený aj v rámci stavebného konania na meste Trebišov. Prvé informácie, ktoré máme vzhľadom na 

termíny, ktoré ešte neboli zrealizované sú také, že bol problém s materiálnym zabezpečením. 

Trebišovská energetická však deklarovala záujem túto situáciu riešiť. Majú v pláne v rámci investícií 

pre mesto Trebišov, ale našim záujmom je, aby sme si tieto veci odkonzultovali aj na spoločnom 

stretnutí poslancov a zástupcov spoločnosti Trebišovská energetická, a pretože tento vzťah je potrebné 

riešiť aj spoločným stretnutím tak, aby ste mali zodpovedané všetky otázky, ktoré sa tykajú nielen 

pôsobenia Trebišovskej energetickej ale aj jej ďalšej činnosti v rámci mesta a regiónu. Takže my, ako 

mesto Trebišov budeme iniciovať stretnutie za účasti zástupcov tejto spoločnosti a vás ako poslancov. 

Samozrejme očakávame od spoločnosti Trebišovská energetická, aby sa deklarovaný záujem 

technického vyriešenia alebo aspoň čiastočného vyriešenia zrealizoval čo najskôr, pretože súčasťou 

toho navýšenia komínovej časti je aj riešenie alebo modernizácia filtračného zariadenia, čo by malo 

tiež mať pozitívny efekt potom pre ďalšie vykurovacie sezóny v meste.  

 

Ing. Gazdag: 

Ďakujem. Ešte mám jednu otázku, chcem sa spýtať, projekt cyklotrasa smerom na Zemplínske 

Hradište. 

 

PhDr. Čižmár: 

Tento projekt je v posudzovaní. Z mojich informácií, ktoré mám, je v posudzovaní. Doplní ma ešte pán 

zástupca, Ing. Peter Duč. 

 

Ing. Duč: 

Dobrý deň všetkým prajem. Ten projekt, alebo my to nazývame, že I. etapa cyklotrasy spočívajúca 

v rekonštrukcii existujúcich asfaltových povrchov a vybudovaniu novej plochy, alebo teda cyklotrasy 

od Paričovského mosta až po most v Zemplínskom Hradišti po pravej strane. Momentálne, to je 

informácia stará približne týždeň, keď som sa informoval na Povodí Bodrogu a Hornádu, bolo to 

odoslané na nejaký vyšší stupeň, vyššie pracovisko. Teda tá naša žiadosť o uzavretie zmluvy nájomnej 

za symbolické euro, až po uzavretí tejto zmluvy budeme vedieť podať žiadosť o nenávratný finančný 

príspevok, lebo musíme nejakým spôsobom deklarovať vzťah k tomuto pozemku, aby sme vôbec 

mohli do toho naše peniaze zainvestovať. Takže novšie informácie zatiaľ nemáme.  

 

Ing. Gazdag: 

Ďakujem.  

 

Ing. Telepovský: 

Dobrý deň prajem všetkým prítomným. Pripájam sa pán primátor ku gratulácii k tomu dnešnému 

sviatku. Mám jednu otázočku. Chcel by som vedieť, či mesto neuvažuje s opravou alebo 

rekonštrukciou autobusovej zastávky pri stračej nôžke, resp. pri vežiaku. Opadáva tam obklad, už je 

opadaný v podstate z celej tej stavby na autobusovej zastávke.  

 

PhDr. Čižmár: 

Áno, je to aj v pláne, dokonca mesto už malo záujem túto situáciu riešiť, len museli sme si splniť prvú 

a tú najdôležitejšiu povinnosť a to doriešiť autorsky riešenie tejto zastávky, keďže stále je to kopirajt 

projektanta. Čiže bol vyzvaný, stretli sme sa, uskutočnilo sa pracovné stretnutie, navrhli sa postupy 

a aj keď ide len „o zastávku autobusu“ je to súčasťou tzv. Severného námestia, čiže aj z uvedeného 

dôvodu by bolo potrebné s nim dohodnúť technický postup, ktorý sa bude realizovať za mesto 

Trebišov. My budeme investorom tejto akcie. Z časového hľadiska by to malo byť zrealizované už 

v najbližšom mesiaci.  

 

Keďže sa už nikto nehlási do bodu Interpelácie, končím tento bod. 
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Bod  č. 5 

Diskusia 
 

PhDr. Čižmár: 

Otváram tento bod Diskusia. Dovoľte, aby som pri príležitosti tohto bodu vám predstavil 

novovzniknutý študentský parlament mesta Trebišov, ktorého zástupcov máme aj tu medzi sebou. 

Mladí ľudia, stredoškoláci pôsobiaci alebo študujúci na území mesta niekoľko rokov na rozdiel napr. 

od žiakov základných škôl nemali možnosť sa takto aktivizovať alebo neboli súčasťou žiadneho 

podobného projektu. V októbri 2021 mesto v spolupráci  s centrom voľného času založilo študentský 

parlament práve z dôvodu spolupráce s mládežou vo veku 15 – 19 rokov. Cieľom je zapojiť 

stredoškolskú mládež do diania v meste, dať mladým ľuďom možnosť participovať na rozhodovaní 

o niektorých mládežníckych aktivitách. Študentský parlament má organizačne na starosti centrum 

voľného času. Týmto chcem aj poďakovať tu prítomnému pánovi riaditeľovi za túto aktivitu. Jeho 

členmi, keďže je týchto členov 12 sú zástupcovia študentov všetkých stredných škôl v meste Trebišov. 

Za predsedníčku parlamentu bola zvolená študentka obchodnej akadémie Antónia Storožková, 

podpredsedníčkou je Rebeka Košková, študentka Gymnázia v Trebišove, ktorá je zároveň aj prítomná 

na dnešnom rokovaní mestského zastupiteľstva spolu s ďalším študentom Jánom Grünwaldom, ktorý 

je aktívnym členom tohto zoskupenia a títo nám povedia o svojej činnosti trošku viacej. Takže, ak 

dovolíte, teraz odovzdám slovo práve zástupcom študentského parlamentu mesta Trebišov, aby sa vám 

predstavili, aby vám predstavili aj svoju činnosť a plánované aktivity a zároveň pokiaľ bude na to 

priestor, tak potom je možnosť aj položiť z vašej strany im nejakú otázku alebo rozdiskutovať ich 

aktivity tu na území mesta Trebišov. 

Nech sa páči, odovzdávam slovo. 

 

Košková: 

Vážený pán primátor, vážené pani poslankyne a poslanci. Sme členmi mestskej rady študentov, ktorá 

vznikla v októbri roku 2021 na podnet vedúcej oddelenia školstva pani Mgr. Gajdošovej v spolupráci s 

pánom Mgr. Juskom  a Centrom voľného času pod vedením pána riaditeľa Mgr. Petra Valisku-

Timečka a pani Mgr. Jany Miľkovej. Doposiaľ takáto organizácia pre študentov stredných škôl v 

meste Trebišov ešte nebola. Táto rada študentov pozostáva z dvanástich študentov zo všetkých 

stredných škôl v Trebišove. Našou úlohou, je zatraktívniť život študentov v meste. Na našich 

pravidelných utorkových stretnutiach neustále predkladáme nápady a možnosti ako spríjemniť naše 

mesto pre mladých. 

 

Grünwald: 

Prvým väčším projektom je projekt A3UM v centre voľného času. Projekt A3UM bude pozostávať z 

priestranného altánku, paletového sedenia, workoutových prvkov, zdieľanej knihovníčky, či šachu v 

životnej veľkosti. Z priestoru átria budú profitovať primárne mladí stredoškoláci, no sekundárne to 

pomôže aj centru voľného času. Keďže sa verejnosť dozvie o A3U a budú sa v ňom realizovať 

aktivity, zvýši sa tým povedomie o centre voľného času. Preto postupom času nastane nárast záujmu o 

krúžky a iné aktivity CVČ. Mnohí študenti trávia čas po skončení vyučovania v kaviarňach, či rôznych 

baroch, takouto cestou im môžeme ukázať ako tráviť čas zmysluplnejšie. Je to výhodou aj pre 

dochádzajúcich, ktorí si môžu voľný čas spríjemniť čakaním v príjemnom prostredí altánku 

s interaktívnymi prvkami. Slávnostné otvorenie A3A zahŕňa kultúrny program pripravený deťmi z 

CVČ a členmi mládežníckeho parlamentu a vrátane príhovorov, očakávame účasť 80 mladých a 30 

iných hostí. Cieľom aktivity je pritiahnuť pozornosť na projekt a nový priestor pre mladých, 

spropagovať ho a zároveň spoločne ako komunita osláviť vznik tohto priestoru. 

 

Košková: 

Plánujeme aj  Teambuilding pre členov mládežníckeho parlamentu a to celodenný program zameraný 

na vzájomné spoznávanie sa a spoluprácu. Teambuilding sa bude realizovať v A3U v mesiaci 

september a povedie ho lektor s dlhoročnými skúsenosťami v práci s mládežou. Taktiež chceme zvýšiť 

povedomie o mladých, nadaných umelcoch v našom meste, prostredníctvom výstav, koncertov napr. 
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miestnej mládežníckej kapely MITODA. Súčasťou tohto projektu budú workshopy zamerané na rôznu 

problematiku. 

 

Grünwald: 

Celkovú účasť v projekte A3UM odhadujeme na cca 580 študentov. Na vedení tohto projektu sa 

budeme zúčastňovať my, ako študentský parlament spoločne s centrom voľného času a mestom 

Trebišov.  

 

Košková: 

A čo sa týka ďalších projektov, tak v priebehu mája, konkrétne medzi 11. a 20. májom plánujeme 

priateľský futbalový turnaj medzi strednými školami. Taktiež by sme chceli v meste zaviesť voľné Wi-

fi zóny. Veľký dopyt zo strany študentov bol aj po nejakej väčšej spoločenskej udalosti, konkrétne po 

mestskom študentskom plese. Všímame si nevedomosť mnohých mladých o rôznych medzinárodných 

dňoch, preto našim cieľom do budúcna, bude propagácia takýchto dní, prostredníctvom fejsbuku mesta 

Trebišov, instagramu, alebo využitím veľkoplošnej obrazovky pri fontáne v centre mesta. Teší nás aj 

ochota študentov, spríjemniť život seniorov. Máme predstavu o organizácii rôznych podujatí so 

sprievodným programom pre seniorov napr. turnaj v šachu či kartách, obdarovanie vlastnoručne 

vyrobenými darčekmi. Vzhľadom na to, že sme prvá mládežnícka organizácia v našom meste, máme 

vysoké ambície a veríme vo vysokú úspešnosť našich plánovaných projektov. 

 

Grünwald: 

Ak na nás máte nejaké otázky ohľadom nášho študentského parlamentu, alebo plánovaných projektov 

tak sme pripravení na vaše otázky odpovedať. Ďakujeme za pozornosť. 

  

PhDr. Čižmár: 

Ďakujeme aj my. Ja už len doplním, že táto aktivita je súčasťou projektu, ktorý sa realizuje na úrovni, 

ktorú zastrešujú jednotlivé organizácie, o ktorých ste mali možnosť počuť, vrátane mesta Trebišov, 

centra voľného času a samozrejme aj príslušných stredných škôl. Chcem sa poďakovať žiakom 

stredných škôl a všetkým,  ktorí prispeli aspoň k začiatkom, formovaniu. Predpokladám, že rozvoj 

študentského parlamentu prinesie mnoho pozitívnych vecí nielen pre študentov ale samozrejme aj pre 

mesto, lebo čo je najdôležitejšie, z celého tohto projektu je aktivita mladých ľudí. Sami sa stretávame 

častokrát, či už v rámci samospráv alebo v rámci našej krajiny s hodnoteniami, že mladí ľudia sú málo 

aktívni. Tu máme presný opak, máme pomerne veľa stredných škôl na území mesta, ktoré síce nie sú 

v našej zriaďovateľskej kompetencii, ale sme sa rozhodli ich aj prostredníctvom centra voľného času 

aktívne združiť, aby mali možnosť a vytvorené podmienky na pôsobenie v rámci mesta, preto aj to 

A3Um, o ktorom už dnes bola reč. Výber miesta centra voľného času bol zámerne lebo je to jednak 

priestor mesta, zároveň je to strategicky zaujímavý bod, nachádza sa na tzv. školskej ulici, ako ju 

poznáme. Školská ulica je známa tým, že od stanice až po nemocnicu sa nachádzajú rad radom stredné 

školy pôsobiace tu v tomto regióne. No a čo je podstatné, radi by sme do života uviedli priestor, ktorý 

nebude len miestom stretávania, ale možnosťou na riešenie rôznych teambuildingov, takisto aktivít 

projektov, ktoré určite formou nápadov títo mladí ľudia odprezentujú. Nápady, s ktorými prichádzajú 

stredoškoláci, sú nápady, ktoré budú vznášané, či už vo vzťahu k mestu, k školám alebo príslušným 

organizáciám, ktoré sú v zriaďovateľskej kompetencii mesta. My sa ich budeme snažiť pripraviť alebo 

pomôcť pri organizovaní tak, aby bola obojstranná spokojnosť, ale určite aspoň tie prvé plány, prvé 

aktivity, ktoré tu už naznačili členovia študentského parlamentu môžu byť len na prospech. Takže, 

veríme v životaschopnosť tohto projektu, študentského parlamentu, držíme palce naším mladým 

kolegom a vzhľadom na to, že sú to ľudia, ktorí  mnohí z nich sú aj aktívnymi voličmi, tak sme radi, že 

sú súčasťou dnešného rokovania mestského zastupiteľstva, pretože majú možnosť spoznať život 

mestského parlamentu priamo, live, ako prebieha, resp. aké zásady, pravidlá v ňom platia. Takže, 

toľko na úvod a teraz odovzdávam slovo pánovi Tomkovi, ktorý sa prihlásil do diskusie. 
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Tomko: 

Vítam aj ja zriadenie takého študentského parlamentu pri CVČ a hneď by som sa spýtal pána riaditeľa 

CVČ. Pán primátor tu povedal, že zastúpenie majú všetky stredné školy. Chcem sa spýtať, či v rade je 

aj súkromná stredná odborná škola, či má zastúpenie? 

 

PhDr. Čižmár: 

Myslíš súkromná stredná odborná škola DSA? 

 

Tomko: 

Na Ulici Medickej. 

 

PhDr. Čižmár: 

Pán riaditeľ, nech sa páči. 

 

Mgr. Timečko-Valiska: 

Dobrý deň prajem. Áno, zastúpené sú všetky stredné školy, aj táto škola.  

 

Tomko: 

Ďakujem za odpoveď. 

 

PhDr. Čižmár: 

Pokiaľ nie sú ďalšie otázky, chcem poďakovať členom študentského parlamentu, zároveň im popriať 

veľa síl a dúfam, že bude priestor a možnosť stretávať sa čo najčastejšie a hlavne pri riešení úspešných 

projektov tak zo strany vás študentov ako aj spoločných, ktoré budete pripravovať spolu s mestom 

Trebišov a centrom voľného času. Ďakujem pekne za účasť. 

 

Tomko: 

Chcel by som sa spýtať v rámci Diskusia, I. etapa – oprava chodníkov, v akom štádiu je to, či sa toho 

roku začne a kedy? 

 

PhDr. Čižmár: 

Áno, I. etapa alebo etapa opravy, rekonštrukcií chodníkov a ciest v meste Trebišov prebehne 

v aktuálnom roku. Je pripravený zoznam najhavarijnejších úsekov na území mesta, ktoré by sme radi 

realizovali v aktuálnom roku. Určite zoznam týchto úsekov vám bude zaslaný. My sme s niektorými 

poslancami už tento zámer aj prejednávali. Skutočnosť je  momentálne taká, že počet alebo objem 

potrených opráv je oveľa väčší ako vyčlenená čiastka na aktuálny kalendárny rok, ale je samozrejme 

záujmom mesta po ukončení aj veľkých projektov, ktoré sa realizujú teraz v rámci dopravnej 

infraštruktúry riešiť tieto opravy postupne, plánovite, etapovite. Takže zámerom mesta je riešiť túto 

situáciu. V najbližších týždňoch budeme pracovať na finalizácii. Určite sa oboznámite aj s rozsahom 

týchto úsekov, ktoré budú predmetom súťaže a predpokladaná realizácia, oprava by mala prebiehať 

v letných mesiacoch. Boli by sme radi ak by tá oprava plynule nadviazala na ukončenie rekonštrukcie 

kruhových križovatiek, keďže zmluvný termín je síce myslím mesiac august – september, ale podľa 

vyjadrenia dodávateľských firiem by táto rekonštrukcia mala byť ukončená ešte do začiatku letných 

mesiacov.  

 

Tomko: 

Ďakujem za odpoveď. Chcem sa ešte spýtať ohľadom merača čistoty ovzdušia v CVČ, dobre som to 

nazval? Neviem. Je tam taký merač čistoty ovzdušia v CVČ umiestnený? 

 

PhDr. Čižmár: 

Je tam stanica, ktorá bola schvaľovaná aj v rámci rokovania zastupiteľstva, keďže sme tento bod riešili 

ešte pred niekoľkými rokmi. Áno, máme tam takúto stanicu.  
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Tomko: 

Neviem, ako by to bolo technicky možné ju premiestniť do dolnej časti Trebišova, aby sme vedeli 

zmerať aj tu čistotu ovzdušia, ktorá momentálne sa tam nachádza pri nízkom tlaku. Dalo by sa? Bolo 

by to technicky možné? 

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, je tam zmluvný vzťah na konkrétne miesto, skôr potom bude úlohou riešiť zo strany mesta 

umiestnenie ďalšej takejto stanice.  

 

Tomko: 

Ďakujem.  

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže nikto ďalší sa už nehlási do diskusie, končím diskusiu. 

 

 

 

Bod  č. 6 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie finančnej 
Predkladá: Ing. Peter Duč, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 3 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam zástupcu primátora Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 19.  apríla 2022 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

finančnej a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

MVDr. Hrdlík: 

Je tu jedna nepopulárna vec, zvýšenie na správu bytov na 0,22 Eur. Len chcel by som pripomenúť, že 

u nás je správa bytov v bytovom podniku 7,22. Dobre hovorím pán riaditeľ? A v bytovom družstve, 

aby vedeli občania, je cez 10 Eur, dobre hovorím pán riaditeľ? Presne 12,15 Eur, je to nepopulárna 

vec, ale jednoducho to zvýšenie si vyžaduje zvýšenie nejakých výdavkov. Na porovnanie som chcel, 

že bytový podnik má 7,22 a bytové družstvo 12,15 Eur za správu bytov. Len tak na margo, žeby si 

ľudia nemysleli, že nejak sa obohacuje, ale i to je dosť nízka čiastka, mala by sa vyrovnať bytovému 

družstvu do budúcna. Ďakujem.  

 

PhDr. Čižmár: 

To, čo si pripomenul pán poslanec, ešte možno treba doplniť, že to navýšenie je len inflačná krivka. 

Čiže je to navýšenie len v medziach nárastu inflácie, ale v skutočnosti tá správa obnáša oveľa viacej, 

takže aj čiastka, ktorou prispieva  vlastník nehnuteľnosti, je len v porovnaní aj s inými správcami de 

facto symbolická. Takže tá ekonomika bytového podniku musí byť skutočne citlivo vybalancovaná na 

to, aby sme zohľadnili aj možnosti občana a nerobili neúmerný nárast toho poplatku. Ale stále 

pripomíname, že v závislosti od nárastu cien v súčasnosti aj narastú ceny služieb, ktorú vykonáva 

bytový podnik pre vlastníkov nehnuteľností bytov je oveľa náročnejší z finančného hľadiska ako tomu 

zodpovedá poplatok za správu. 
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Keďže sa nikto ďalší nehlási, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Martin  Telepovský v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie finančnej zo dňa 08.04.2022. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, prosím hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 3) 

 

za: 21, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 453/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 
Bod  č. 7 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie výstavby a majetku 
Predkladá: Ing. Dušan Biž, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 4 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 19.  apríla 2022 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

výstavby a majetku a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu.  

 

Keďže sa nikto nehlási, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 

uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie PhDr. Daniela Fecková v tomto znení: 
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Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie výstavby a majetku zo dňa 05.04.2022. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 4) 

 

za: 21, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 454/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 
Bod  č. 8 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie bytovej 
Predkladá: Mgr. Viera Mokáňová, predsedníčka komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 5 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam zástupcu primátora, Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 19.  apríla 2022 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

bytovej a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu.  

 

Keďže sa nikto nehlási, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 

uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie MUDr. Dušan Tomko v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie bytovej zo dňa 22.03.2022. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 
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Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 5) 

 

za: 21, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 455/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 
Bod  č. 9 

Informatívna správa o stave kriminality a páchaní trestnej činnosti na území 

mesta Trebišov za rok 2021 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 6 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Pri tejto príležitosti mi dovoľte, aby som na dnešnom rokovaní mestského zastupiteľstva privítal 

riaditeľa Obvodného oddelenia PZ v Trebišove kpt. Mgr. Miloša Krištofa, pán riaditeľ vItajte. Pán 

riaditeľ spracoval túto správu a zároveň sa vám prihovorí v úvode tohto bodu, keďže táto informácia je 

adresovaná práve vám poslancom, v nadväznosti na čo bude priestor na to, aby ste adresovali svoje 

otázky, podnety, na ktoré vám určite pán riaditeľ bude chcieť zodpovedať. 

Ešte predtým, než mu dám slovo, poprosím Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému 

bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 19.  apríla 2022 prerokovala  Informatívnu správu o stave kriminality 

a páchaní trestnej činnosti na území mesta Trebišov za rok 2021 a odporúča mestskému zastupiteľstvu 

návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, odovzdávam slovo pánovi riaditeľovi.  

 

kpt. Mgr. Krištof: 

Príjemný dobrý deň vážený pán primátor, vedenie mesta, ctení poslanci. Ďakujem, že ste ma pozvali 

na vaše zastupiteľstvo. 10. 03. 2022 soM spracoval informatívnu správu, ktorá vám bola následne 

doručená, čiže ja vás nebudem zdržiavať detailami. Chcel by som vám však v krátkosti popísať ako 

fungujeme vzhľadom na bezpečnostnú situáciu a čo je najpálčivejším problémom, poprípade 

zodpovedám na vaše otázky. Čiže, čo sa týka samotného chodu obvodného oddelenia, oddelenie 

funguje na plné obrátky. Momentálne na tabuľkových stavoch na obvodnom oddelení vyčlenených na 

základe nariadenia o typizácii a systematizácii 47 policajtov. Z celkového stavu sú 3 neobsadené, 

avšak to len z toho dôvodu, že 3 policajtky čerpajú materskú dovolenku, čiže de facto, de iure sme 

plný stav. Čo sa týka personálneho obsadenia, kvality personálneho obsadenia a vzdelávania,  procesu 

samovzdelávania policajtov, môžem vám s uspokojením povedať, že Obvodné oddelenie Trebišov 

patrí medzi základné zložky okresu a stáva sa plnohodnotným členom,  tvorí základňu pre ostatné 

špecializované zložky. Najčastejším problémom je veľká fluktuácia, nakoľko po  zaškolení a po 

nadobudnutí určitej praxe odchádzajú policajti na špecializované útvary, či už na dopravnú políciu, 

kriminálnu políciu alebo oddelenie vyšetrovania v Trebišove. Čo sa týka samotnej kriminality za rok 

2021 obvodné oddelenie samostatne ale aj okresné riaditeľstvo celkovo nieže patrilo, ale obsadilo 1. 
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tabuľkové miesto, čo sa týka objasnenosti nápadu. Čiže najlepšie hodnotené okresné riaditeľstvo 

v rámci policajného zboru bolo Okresné riaditeľstvo PZ v Trebišove, čo je samozrejme zásluha 

policajtov obvodného oddelenia ako aj ostatných zložiek. Toto naše postavenie nie je ojedinelé a nie je 

krátkodobé, totiž to obvodné oddelenie ako aj okresné riaditeľstvo patrí dlhodobo dá sa povedať do top 

desiatky najlepšie hodnotených okresných riaditeľstiev. Prešiel by som rovno na kriminalitu, čo sa 

týka správy, ktorú som vám predniesol, v krátkosti len ako som už uviedol, boli sme najlepší v SR, 

čiže zaevidovali, zdokumentovali sme samotné obvodné oddelenie 388 trestných činov a objasnenosť 

percentuálne je 71,39, to je celková kriminalita. U majetkovej kriminality 64,18 %, v krádeží, vlámaní 

67,11, v násilnej kriminality 80 %. Ekonomická nám trošku robí problém, nakoľko sa potýkAme 

s dosť veľkou zaťaženosťou, čo sa týka ekonomickej a daňovej trestnej činnosti a pravdu povediac, 

obvodné oddelenie a poverení policajti na obvodnom oddelení sa touto špecifickou trestnou činnosťou 

musia trošku boriť a zdokonaľovať len samoštúdiom, zostávajúca kriminalita je 82,60 % . U každého 

z týchto ukazovateľov na obvodnom oddelení, zaznamenalo obvodné oddelenie len plusové hodnoty. 

Čo sa týka priestupkov za rok 2021 bolo spáchaných 2924 priestupkov a objasnenosť je tu 96,37 %. Je 

to obrovská zaťaženosť, keď si pozriete rok má stále len 365, občas aj 366 dní, tak minimálne jeden 

trestný čin je spáchaný a keď sa trošku nad tým povznesieme tak je 10 priestupkov na deň v roku, to je 

obrovské číslo a na početnosť policajného zboru, ja si myslím že je to až obrovská zaťaženosť. K úzko 

tomu možno spomenúť ešte aj, že za tých 365 dní sme vybavili 1908 obyčajných písomností, to sú 

dožiadania, či už štátnych, verejných, samosprávnych, súdnych, školských ale aj súkromných osôb. 

Vykonali sme 255 asistencií, či už exekútorom, lekárom, sanitným vozidlám. Vykonali sme 257 

eskort, bolo predvedených 118 osôb a policajti vykonali 506 zákrokov na istených objektov, čiže 

zaťaženosť je obrovská. Tu hneď by som preskočil na veľmi podstatnú časť a to je tá súčinnosť 

a spolupráca zložiek policajného zboru a ostatných bezpečnostných zborov. Chcem využiť prítomnosť 

náčelníka mestskej polície a prejaviť úprimnú vďaku za enormné úsilie pri spolupráci, pri súčinnosti, 

pri dávaní hliadok pri podržiavaní interných vašich predpisov, všeobecne záväzných právnych 

predpisov, VZN mesta, pri všetkom. Proste, keby nefungovala mestská polícia tak, ako má fungovať, 

otvorene vám poviem, boli by sme stratení. Je to tak, treba si to otvorene povedať a vyjadriť aj vďaku 

všetkým zamestnancom mestskej polície. V neposlednom rade vyjadril by som obdiv ešte členom 

rómskej poriadkovej jednotky, ktorí každodenne spolupracujú s nami na zabezpečenie verejného 

poriadku, dobrovoľným strážcom verejného poriadku a myslím, teraz si presne nespomeniem na 

konkrétny dátum, kedy mesto Trebišov navštívil novozvolený alebo novoustanovený splnomocnenec 

vlády pre rómske komunity pán dr. Hero. A tu na vás z mojej strany osobne aj v mene celého 

policajného zboru je taká výzva o súčinnosť a spoluprácu a spolupodieľanie sa na všetkých možných 

nimi alebo vami vytvorených projektov v oblasti rómskej problematiky. Z toho, čo som usúdil 

z posledného stretnutia, keď som dobre pochopil patríme medzi najväčšiu rómsku komunitu 

v Trebišove, máme jedno obrovské veľké plus, že keby sme chceli niečo v meste riešiť, tak pozemky 

sú vo vlastníctve mesta, keď som dobre posúdil a zhodnotil situáciu. Čiže, ja vás žiadam, prosím, 

vyzývam, riešme problém, spolupodieľajme sa na rôznych projektoch a vytvárajme podmienky na 

vhodné kultúrne a zdravé spolunažívanie medzi majoritou a minoritou.  

 

PhDr. Čižmár: 

Zatiaľ ďakujeme pekne. Dovoľte, aby som aj ja za mesto Trebišov, za mestskú políciu, samozrejme aj 

za poslancov mestského zastupiteľstva sa poďakoval za doterajšiu spoluprácu, pretože rozsah činnosti 

Obvodného oddelenia PZ tu v Trebišove je značne odlišný možno od iných miest, čo je vytvorené 

alebo čo je spôsobené špecifickými podmienkami v meste Trebišov. Zároveň chcem poďakovať aj za 

veľmi dobrú a úzku spoluprácu pri riešení príprav a realizácie testovaní, ktoré boli dosť náročnou 

činnosťou hlavne pre mesto Trebišov, pre jeho príslušné zložky oddelenia, ale našli sme aj podporu 

a pochopenie zo strany obvodného oddelenia. Následne sa dosť frontálne a vo veľkom riešila aj 

očkovacia kampaň v konkrétnych častiach mesta napr. aj v prostredí MRK (marginalizovaných 

rómskych komunít). Teraz v poslednom období úzko spolupracujeme aj pri riešení krízy, ktorá je 

spôsobená vojnou na Ukrajine, čiže je stále množstvo faktorov, ktoré prinášajú činnosti nad rámec 

toho, čo obvodné oddelenie by malo štandardne poskytovať a preto je dôležitá aj spolupráca našej 

zložky, mestskej polície práve s obvodným oddelením alebo prípadne s okresným riaditeľstvom PZ. 

Takže chcem poďakovať pánovi riaditeľovi za maximálne ústretový prístup. Zúčastňuje sa aj na 
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pravidelných pracovných stretnutiach spolu s riaditeľom okresného riaditeľstva tu na pôde mesta 

Trebišov. Všetky postupy, činnosti sú koordinované spoločne, pretože tak, ako my sme, mesto, závislí 

od obvodného oddelenia PZ a okresného riaditeľstva, tak aj tieto zložky istým spôsobom od mesta 

Trebišov a spolupráce s mestskou políciou. Myslím si, že je to dobrý základ pre ďalšiu činnosť. Čo sa 

týka riešenia hlavných problémov, tie pán riaditeľ pomenoval jasne a zároveň citlivo, sú to problémy, 

ktoré súvisia so vzájomným spolunažívaním. My samozrejme pripravujeme všetky podklady, ktoré sú 

potrebné pre podávanie žiadosti. Dúfame, že výzvy, ktoré sa pripravujú a budú ponúknuté 

samosprávam na čerpanie týchto zdrojov, budú podmienkami umožňovať aj mestu Trebišov, aby sa 

zapojilo do týchto výziev, pretože mnohé z výziev, ktoré boli v doterajšom období zverejnené 

a ponúknuté, mesto Trebišov z tohto procesu vylučovali kvôli určeným pravidlám. Zároveň je našou 

snahou v čo najskoršom období riešiť otázku ďalšieho rozširovania predškolského vzdelávania lebo to 

je veľmi dôležité pre prípravu detí z tohto prostredia, jednak pre začlenenie sa do bežného 

spoločenského života. Takisto priebežne riešime v spolupráci s technickými službami otázky odpadov. 

Je našou ambíciou reflektovať na novú výzvu miestnych občianskych poriadkových služieb, ktoré tak 

ako to zaznelo na pracovných stretnutiach so splnomocnencom a ako to už deklaroval na vašom 

stretnutí alebo stretnutí s vami  predchádzajúca splnomocnenkyňa pani Bučková, tie výzvy, ktoré boli 

v doterajšom období, takisto mesto Trebišov vylúčili z dôvodu, že nebolo zapojené v tej prvej výzve, 

v 1. etape, kedy mesto malo možnosť sa zapojiť a byť súčasťou MOPSiek, vtedy to poslanecký zbor 

neodsúhlasil ani napriek požiadavke a prihováraniu sa tak zo strany obvodného oddelenia, dokonca aj 

krajského riaditeľa PZ. Takže dúfame, že teraz momentálne výzvy, ktoré budú pripravené, aj cielene 

práve pre tieto komunity, keďže Trebišov patrí medzi mestá s vysokou a početnou rómskou 

komunitou, budú alebo umožnia svojimi podmienkami zapojiť sa do týchto projektov. Našim zámerom 

je komplexne riešiť otázku marginalizovaných rómskych komunít. Našim cieľom je samozrejme 

postupom času vybudovať a pripraviť podmienky aj pre iné ako len školské vzdelávanie, preto napr. 

návrh na riešenie akéhosi komunitného centra. Takisto je našim zámerom riešiť aj rozšírenie kapacít 

pre školské vzdelávanie, lebo základná škola I. Krasku sa kapacitne napĺňa a túto otázku bude treba čo 

najskôr riešiť. No a potrebné bude do budúcnosti riešiť aj otázku infraštruktúry, ktorá je však 

podmienená tým, čo už bolo dnes spomenuté a to je vlastníctvo pozemkov, príprava projektovej 

dokumentácie a potom následne riešenie stavebného konania a hlavne možnosti získania 

mimorozpočtových zdrojov, čiže externých zdrojov, ktoré štát alebo Európska únia na tento účel 

vyčlení. Našim záujmom je zapojiť sa do takýchto výziev. Máme záujem riešiť túto problematiku, lebo 

nie je to len problematika malej skupiny ľudí ale je to problematika mesta. Pokiaľ sa podarí ju vyriešiť 

bude to dôležité aj pre vzájomné spolunažívanie ale hlavne pre odstránenie tých negatívnych javov, 

ktoré máme možnosť vidieť za posledné roky, ktoré sa prejavovali rôznymi epidémiami, prípadne 

problémami priamo v uliciach mesta, ale to už následne rieši reštrikčne aj policajný zbor. Takže 

z našej strany a myslím si, že hovorím aj za pánov poslancov, pani poslankyne, určite záujem do 

takýchto výziev  bude sa zapojiť, len je jednou dôležitou podmienkou, aby takéto výzvy pre 

podmienky  mesta Trebišov boli pripravené a vyhlásené. Ak, tak v tomto prípade poslanci, či už na 

zasadnutí komisií, mestskej rady alebo priamo na rokovaní zastupiteľstva sa budú môcť vyjadriť aj 

k zapojeniu sa do  výziev a k podaniu žiadosti o čerpanie takýchto finančných prostriedkov.  

Nech sa páči otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Ing. Telepovský: 

Mám jednu otázku na pána riaditeľa. Pán riaditeľ, v správe konštatujete, že vo vašom služobnom 

obvode došlo v minulom roku k poklesu, celkovému poklesu kriminality a k poklesu nielen celkovému 

ale v jednotlivých oblastiach avšak s výnimkou jednej, tzv. zostávajúcej kriminality, kde podľa 

štatistiky, ktorú v správe uvádzate došlo k vyše 50 %-mu nárastu zo 44 na 69. Vidím, že v objasnenosti 

tohto druhu kriminality ste úspešní. Mňa by však zaujímalo, v správe som to nenašiel, o ktoré 

konkrétne trestné činy sa jedná a v čom vidíte príčinu tohto nárastu? 

 

kpt. Mgr. Krištof: 

Zostávajúca kriminalita je asi najširšia oblasť tejto štatistiky a sem spadá množstvo druhov 

a špecializujúcich sa paragrafov trestného zákona, pomenovať všetky sa nedá, ale patrí sem aj 

špecializácia pána poslanca doprava, ohrozenie pod vplyvom návykovej látky, opilstvo, záškoláctvo, 
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tam je kvantum trestných činov a je to taká veľká skupina, ktorú pravdu poviem, nevieme ovplyvniť. 

Čo napadne, to zrealizujeme, čo sa dá zrealizovať a objasniť sa objasní a záleží to dá sa povedať aj od 

sezóny aká je, dajme tomu. Borili sme sa asi pred 10, 12 rokmi, poviem vám to na konkrétnom 

prípade, aby ste to pochopili. Obrovským problémom možno aj 14 rokov dozadu bolo záškoláctvo na 

rómskej základnej škole, nielen na rómskej osade ale aj špeciálnej základnej škole, ale aj na špeciálnej 

internátnej základnej škole.  A ak by sme chceli túto kriminalitu nejak zvládať, ja osobne a ešte 

s kolegom, ktorý je už vo výsluhovom dôchodku sme navštívili všetky školy a dokumentovali sme 

trestné činy ohrozovanie mravnej výchovy mládeže a v priebehu jedného roka, vtedy nám tá 

zostávajúca kriminalita narástla niekoľko násobne v percentách, nakoľko sme zistili, že na základných 

školách bola katastrofálna dochádzka a museli sme zdokumentovať niekoľko desiatok, myslím, že 

dokopy 174 trestných činov v priebehu roka ohrozenie mravnej výchovy mládeže, kedy  rodičia sa nie 

veľmi zaujímali o školskú dochádzku. Čiže rozprávať o tej zostávajúcej kriminalite, to je 

širokospektrálne pôsobisko a nedá sa to konkrétne zhodnotiť. Najjednoduchší prípad je ten, čo som 

vám povedal. A ako som už povedal, riešiť zostávajúcu kriminalitu, momentálne na ňu liek nemáme.  

 

Ing. Telepovský: 

Ďakujem. Ja som skôr mal na mysli, či sa nejedná o nejaký jeden konkrétny, ktorý nejak výrazne 

vyskočil, ale ďakujem.  

 

MUDr. Čeplíková: 

Ja sa teším, že táto otázka sa tak citlivo rieši, len viete, ja vám poviem pocity nás majority, v podstate 

majority. Idem z nemocnice, hneď každý Róm mladý nastavuje ruku, chce nejaké peniaze, kopu 

Rómov pred nemocnicou, či ráno idem, či poobede sa vraciam z roboty. Idem s deťmi na ihrisko, sme 

tam, prídu rómska rodina so šiestimi deťmi, zbalím sa, odchádzam preč. Viete, také sú moje, alebo 

idem do obchodu kopu Rómov sedí na trávnikoch, sprosté poznámky majú, radšej je človek ticho, 

zdekuje sa, ide preč. Je to môj pocit a si myslím, že aj pocit nás v meste viacerých.  

 

kpt. Mgr. Krištof: 

Teraz vám poviem pani doktorka ja, svoj pocit. Idem ráno o 6.00 h do práce zo Zempl. Hradišťa pri 

benzínke Rómovia, idem pri Ulici Družstevnej ľudia idú do práce, Rómovia, potom tam máte 

komunitné centrum, Rómovia, potom je tam pekáreň, Rómovia, potom idete okolo nemocnice, zase 

Rómovia, idete okolo sociálky, zase Rómovia, idete na úrad práce, zase Rómovia, prídete ku LIDLu, 

zase Rómovia, idete do Milhostova, zase Rómovia a idete do Vojčíc, zase Rómovia. Viete o čom to 

svedčí? Svedčí o tom, že tá populácia narastá. Ono to nesvedčí o tom, že každý jeden Róm je grázel, 

vrah, zlodej, žobrák. Ono to svedčí o tom, čo som vám hovoril minulý rok, poďme, riešme, 

zamestnajme, vytvorme školy, vytvorme komunitné centrum, vytvorme im podmienky na to, aby tam, 

kde žili, žijú, môžu žiť, môžu sa tam vzdelávať, nájdime im podmienky na zamestnanie a potom tých 

prípadov, o ktorých vy rozprávate, alebo o ktorých rozprávam ja, bude menej, menej a menej. Liek na 

riešenie situácie pri nemocnici, alebo na Ulici Družstevnej, alebo sociálnych služieb poskytovaných pri 

pekárni, sú tri čísla 158, adekvátne sa k tomu vzťahuje ešte jedno číslo 159, prídeme poriešime, 

sľubujem. So stavom hliadok mestskej polície, kedy sú štyria policajti v uliciach, štyria policajti PZ 

v uliciach a z tých čísiel, čo som vám hovoril, že denne dokumentujeme minimálne jeden trestný čin 

a 10 priestupkov, nemôžme byť všade, to by sme boli fakt policajný štát, ale jediný rozumný liek je 

158, 159 a druhý, ešte ja by som povedal, ak zistíte niečo také, tak človeka treba upozorniť. Áno, ja 

viem, že možno u dám alebo u slabšie fyzicky postavených ľuďoch je, že sa boja. Ale čoho sa treba 

báť? Vyjadriť svoj názor? Žijeme v demokratickej krajine, máte problém, treba sa ozvať, budeme sa 

snažiť poriešiť, ale nemôžeme byť všade, nemôžeme všetko vyriešiť. Polícia aj mestská polícia 

nemôže suplovať úlohy samosprávy, sociálny, školského zariadenia ani úradu práce. To je 

nepochopené.  

 

PhDr. Čižmár: 

Len aby to nevyznelo len ako konštatovanie a sťažovanie sa. Vy ste boli prítomní páni poslanci, pani 

poslankyne na stretnutí, na jednom takom spoločnom, takisto prebehlo aj druhé za účasti nového 

splnomocnenca. Samospráva navrhla riešenia, predostrela nápady, ktoré sa dajú, sú reálne riešiť 



Strana 17 z 51 

v prostredí, či už mesta Trebišov alebo miest s podobnou početnou rómskou komunitou, sami ideme 

pozitívnym príkladom. Nechcem a nemienim do detailov zase zaťažovať dnešné rokovanie tým, že čo 

všetko robí samospráva, ale ako mesto sme vytvorili rómsku poriadkovú službu aj napriek tomu, že 

sme nemali možnosť získať externé zdroje na MOPSky, ale vytvorili sme ju, platíme ju, funguje 

v podmienkach mesta, prevádzkujeme stredisko, hygienické stredisko, kde majú možnosť vykonávať 

očistu spoluobčania. Prevádzkujeme terénnu sociálnu prácu, zapracovali sme pracovne do pracovných 

činností, do pracovného procesu obyvateľov marginalizovanej rómskej komunity, vytvorili sme z nich 

pracovnú skupinu mesta, ktorá sa aktívne zapája. Navrhli sme aj úradu splnomocnenca niekoľko 

riešení, ktoré by túto otázku na území mesta čiastočne alebo postupom času úplne riešili. Čiže, 

riešenia, nápady a vôľa zo strany mesta, predpokladám, že aj zo strany vás poslancov, ale mnohé veci 

a to upozorňujeme už dlhodobo sa musia riešiť systematicky, tzn. zákonným spôsobom, z úrovne štátu 

prijímaním zákonov, prijímaním opatrení, ktoré nemôžu vytvárať pozitívnu diskrimináciu, nemôžu 

zvýhodňovať niektoré skupiny obyvateľov a hlavne na druhej strane musia určiť nejaký rozsah 

právomocí aj inštitúciám tipu policajné zložky, aby vedeli a mohli zasahovať. Takže je dnes množstvo 

činností, kde vynakladáme veľmi veľa energie, ktorú by sme si vedeli predstaviť využívať aj v iných 

oblastiach života, ale v záujme dobrého spolunažívania a hlavne udržateľnosti situácie v meste na takú 

početnú komunitu je snaha aj štátnej polície, mestskej polície maximálna. Čiže, veľkú časť svojej 

činnosti venujeme práve riešeniu týchto problémov. Pokiaľ by sme tak nemuseli robiť, podobne ako 

niektoré mestá na Slovensku, ktoré nemajú takýto problém, tá činnosť by bola zameraná úplne iným 

smerom a možno by sme sa vytešovali z toho ako to mesto sa zveľaďuje a prosperuje ešte viac. Takže, 

záujem z našej strany je, nápady sú, návrhy riešení sú. Jednoducho momentálne sme v kŕči aj z toho 

dôvodu lebo zákony neupravujú doteraz možnosti pre tieto samosprávy tieto nápady realizovať 

a ďalšia vec je, v mnohých prípadoch sme odkázaní na čerpanie práve z externých zdrojov, to si treba 

zvlášť zdôrazniť lebo aj tak, ako navrhol alebo hovoril tu pán riaditeľ, že treba ísť do týchto projektov, 

no treba ale mestský rozpočet tiež nie je nafúknuteľný. My väčšiu časť všetkých aktivít, ak ste si 

všimli a dúfam, že to počúvajú aj obyvatelia, financujeme z externých zdrojov. To sú eurofondy, 

granty, pretože financovanie a ekonomika mesta neposkytuje možnosti používania stotisícových až 

miliónových balíkov ročne. Mesto Trebišov, je mestom, ktoré žije prevažne  z podielových daní. 

V minulosti sa rozpredal majetok mesta, ktorý mohol slúžiť ako podnikateľské priestory, dnes ho už 

nemáme a v mnohých prípadoch sme odkázaní  len na to, čo sa nám podarí vyboxovať, získať alebo 

uplatniť v rámci žiadosti. Takže, nie preto, že sa vyhovárame, nie preto, že len o tom rozprávame, my 

vykonávame konkrétnu činnosť, myslím, že o nej dobre vedia aj poslanci, ktorí sú tu v našom 

mestskom parlamente, pomáhajú nám s riadením alebo s koordináciou týchto činností, len tiež aj naše 

možnosti v rámci zákona sú obmedzené.  

 

MVDr. Hrdlík: 

Pán primátor, musím reagovať. My sme zomreli na krásu, za 30 rokov tu, hlavne Trebišov, kde sú tie 

rómske osady, zomreli na krásu. Povedzme si to rovno, predtým to nebol problém, až teraz je problém, 

lebo to treba riešiť, dobre si povedal, systémovo. Nemôžeme tu len liať peniaze, oni si myslia, čím 

viacej nalejú peniaze, tým tu bude lepšie. Nie, to treba opatrenia robiť už zhora. Tu nemôže prísť 

Nicholsonová a nič sme nepočúvali, len mesiac sme pozerali v televízii jak v trebišovskej osade. Však 

oni tu žijú 30 rokov tak a furt sa to zhoršuje, to je 14. storočie tuná. Treba ich vybrať, tie deti, pomôcť 

im. A ešte jedno hovorím, to stále opakujem, keby nebol poslanec Demeter, tak situácia je 

kriminalistická a ešte 300x horšia, tu budú kukláči od rána do večera, keby on tu nebol. Hovorím, že 

treba riešenie, vy furt tú teplú vodu nachádzate a toto a čo z Bruselu príde len viacej peňazí, 500 

miliónov, 20 miliónov, 30 miliónov, 95 % zostane v Bratislave a tu nepríde nič. Ja som tuná bol aj 

poslanec Polák,  koľko tu bol? 5 minút tu bol? Utekal z tade, odchádzal. Riešenie hovoril, aké?  Tu 

prišla splnomocnenkyňa, však ona nebola v osade. Nebola v osade? Až potom bola Bučková. Ja 

hovorím jedno, tu netreba teplú vodu. S Rómami urobia poriadok len Rómovia. Tu treba dať Rómom 

nejakú moc, urobiť tam mestské hliadky, ale nie 60 eur, koľko im platíte? 

 

PhDr. Čižmár: 

Minimálnu mzdu.  
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MVDr. Hrdlík: 

Za minimálnu mzdu 300 eura, kto tam bude robiť, kto tam bude s nimi tú špinavú robotu. Treba tam 

dať peniaze 200 tis. ročne, 20 Rómov a povedať, ty budeš mať túto ulicu, ty túto, ty budeš pred 

políciou, ty budeš pred nemocnicou a oni s nimi vedia urobiť poriadok, my nemôžeme. Keď s nimi 

robí nejaký policajt mestský, alebo kto poriadok, hneď ďalší už fotí, fotí ho  spoluobčan Trebišovčan 

a mne to dáva. Tak potom si urobme poriadok, či dáme troška voľnosť im, či nedáme. Ja neviem, ja 

som veterinár, ja to neviem riešiť, ale tu sú špecializované útvary, v Bratislave je ich nad 5 tisíc 

útvarov, v Bruseli ešte viacej a v Trebišove neviem, či jeden taký je, ktorý priamo rieši túto 

problematiku, tu priamo v Trebišove, kde je oficiálne ja hovorím 6 tisíc Rómov, neoficiálne 10 tisíc 

Rómov, 6-10 a stále migrujú. To treba riešiť centrálne a nielen rečami a furt len nalievajú peniaze, si 

myslia, že keď dajú peniaze budú ticho, to furt sa bude zhoršovať, kým to nejak centrálne neporiešia. 

Ďakujem.  

 

Demeter: 

Dobrý deň prajem všetkým. Ja by som sa chcel prikloniť k pani doktorke. Áno, dávam jej to za pravdu 

toto, čo ona tu povedala je skutočne pravda, lenže ja mám inakší pocit na to. To nerobia tie deti, čo 

majú normálnych rodičov, tu treba poslať odbor sociálných vecí a rodiny. Robia nám tote deti, čo majú 

v opatere, ona keď svoje má 4-5 detí a sociálny odbor im dá ešte ďalších 3-4. Treba sa toto pýtať 

konkrétnych osôb, predsa nemôže svoje deti dať a cudzie tak držať jak svojich vlastných. Vlastných 

drží do hromady a tie deti posiela, aby žobrali, žeby boli rozpustené, žeby chodili po tých bedňoch, tu 

je pes zakopaný. Toto keby sme spoločne my so sociálnym odborom vyšetrili, áno tie deti patria tam, 

kde patria. Keď on už žobral, len takú perličku vám poviem, mám prehľad v celej osade za toľko 

rokov. Nie je možné, že teraz jedna má ísť do výkonu trestu, je doma, mala 16 detí, ona je z Košíc 

prisťahovaná, pán riaditeľ to pozná veľmi dobre. Prišla sociálka, porozdávali po troch, po štyroch 

každému jednému. Dokonca jedného sa pýtam, však ty už máš decko v opatere, dostal si aj auto, auto 

dostal, decko je postihnuté, decko je týrané, dostal dokonca aj auto, my všetci, sme tu dohromady by 

sme taký rozum nemali na také vybavovať, dostal auto, prešla lehota, to auto predal. Každý mi hovorí, 

Kalman neexistuje však, tote deti, čo už majú sú týrané a ešte dalše im dali? Však my sme tu ľudia, 

čom by my sme sa nepostarali? Na toto treba nájsť nejaký systém, a toto pani doktorka, ja vám dávam 

všetko za pravdu, čo ste povedali, len tu je pes zakopaný. To nie také deti robia, čo majú rodičov, také 

čo ich majú v opatere. Ešte by som sa chcel pánovi riaditeľovi poďakovať, vieme, že aký máme tam 

problém, ale začína sa už, pohnúť s tým toluénom. Asi štyri prípady máme, čo sú vo výkone trestu, či 

to manželka alebo chlap. Teraz v poslednom čase nám nerobia chlapi ale robia to ženy, že sa na nich 

nepríde. Ale chvalabohu, keď zavolám riaditeľovi, toto, toto, je v osade. Teraz sa tu pohnem, máme  

tam ešte dakus problémy, ale už trošku vidno, že prečisťujeme, že nie je toto, čo bolo minulý rok. 

Ďakujem.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Tak opäť to je o tom, čo sme aj hovorili, že chýbajú tu nejaké systémové opatrenia, ktoré sa 

týkajú sociálnej politiky a kompetencii napr. sociálnoprávnej ochrany, prípadne tak, ako sme to my 

avizovali už pánovi splnomocnencovi. Inštitút osobitného príjemcu, ktorý si vieme predstaviť ako 

nástroj, ktorý by sme vedeli použiť vo väčšine prípadov v našej rómskej osade a tým by sme dokázali 

zabezpečiť to, aby každý jeden občan si plnil svoju daňovú povinnosť, zároveň poplatky a vedel by aj 

získať nejaké prvky finančnej gramotnosti. Podľa nás nie je riešením pokiaľ sa tieto dávky odovzdajú  

priamo, adresne v jeden deň v mesiaci a tie sa zužitkujú podľa rôznych predstav týchto občanov a už 

onedlho sú odkázaní  práve na žobrania a kontajnerizmus. Takže tých nápadov, alebo tých riešení, 

ktoré má samospráva je viacero, vychádzame priamo z toho, že poznáme tento problém aj sme tu 

v tomto regióne, čiže sa dennodenne s tým stretávame. Bolo by dobre, keby sa aj tvorcovia zákonov 

opierali o naše skúsenosti.  

 

Ing. Duč: 

Ja by som k tomu problému dodal len toľko, že tie rokovania prebehli už, keď si dobre pamätám 2x 

s pánom splnomocnencom a musím vyzdvihnúť kvalitu tých rokovaní, pretože je to lepšie ako s jeho 

predchodkyňou. Vysvetlili sme si, dokázali sme sa vypočuť a dokázali sme prezentovať problémy 
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z jednej aj z druhej strany, koniec-koncov bol tam prítomný aj pán Demeter na tom poslednom 

rokovaní aj s pánom Polákom. Navrhli sme im určité riešenia ako by sa to dalo riešiť, pretože tu na 

osade sa bavíme o veľkých infraštruktúrnych projektoch. Bavíme sa o vodovodoch, kanalizácii, 

osvetlení, kamerovom systéme, chodníkoch, cestách. To sú investície 5, 6, 10 miliónov, netuším, je to 

veľmi drahé. A podmienku pre akúkoľvek žiadosť pre nenávratný finančný príspevok, je mať 

projektovú dokumentáciu. Projektová dokumentácia na takýto rozsiahly infraštruktúrny projekt 

pohybuje niekde možno na úrovní 200 tis. eur. S tým, že ak by bola naša žiadosť úspešná, tak ten 

náklad by nám bol refundovaný, ale čo, ak nie. Čiže tu je to veľké riziko, nebavíme sa o projektovej 

dokumentácii za 5 tis. euro, ktorá je vykryteľná z mestského rozpočtu, bavíme sa o státisícou eur 

a práve tu bol ten problém, počiatočný problém, ktorý sme predstaviteľom štátu vysvetlili, a nielen 

opísali problém, ale i navrhli konkrétne riešenia, o ktorých sa nebude ďalej rozpitvávať, kto by mal 

záujem, vysvetli mu po zastupiteľstve, ale riešenia tam sú a ak bude vôľa zo strany štátu, tak sa to aj 

uskutoční. Už len dodám, že aj všetky ostatné projekty, ktoré sa v meste za posledné roky realizovali, 

či to už bola plaváreň, alebo nejaké chodníky, cesty, atď., školy, športová hala, vždy nám na tieto 

projekty, lebo aj to je infraštruktúra, nám na tieto projekty prispel buď 100 percentami alebo 

minimálne 50-timi percentami štát. Čiže dnes je nemysliteľné všetko zvaľovať na plecia samosprávy, 

konkrétne mesta Trebišov, že má nájsť kdesi 200 tis. eur. Ak sa pozrieme dnes na rozpočet mesta, ešte 

chvalabohu ekonomika šľape, ale na druhej strane vidíme ten obrovský nárast výdavkov v podobe 

neskutočne vysokých cien energií, v našom prípade len chvalabohu len dvojnásobný nárast, ale 

spôsobí nám to obrovské problémy. Nechcem si predstaviť, čo sa stane ak sa zopakuje rok 2020, že 

ekonomika začne klesať. Čiže to je veľmi širokospektrálny problém, to by sa o tom dalo baviť aj pol 

dňa. Čiže, ja som len toľko chcel povedať, aby neostal ten dojem na nás, že mesto nechce. Mesto chce, 

problémy sme identifikovali, riešenia sme navrhli a komunikujeme veľmi intenzívne s predstaviteľmi 

štátu. Ďakujem.  

 

kpt. Mgr. Krištof: 

Ja by som trošku ozrejmil problematiku a bezpečnostnú situáciu a tak v krátkosti urobil záver tomu, 

taký rozumný. Keď ste čítali tú správu, ktorú som ja prezentoval, ja teraz budem narážať čisto len na 

závažnú kriminalitu. S tým sa odvíja aj moje tvrdenie, že mesto Trebišov je bezpečné mesto, 

nezaznamenali sme ani jednu vraždu, obzvlášť závažný zločin lúpeže v troch prípadoch. Je to na 

pomer mesta, na pomer jeho podmienok, dá sa povedať možno až nepochopiteľné číslo a objasnenosť 

lúpeží z troch prípadov sú dva prípady objasnené. Pre ilustráciu, minulý týždeň sme zaznamenali jeden 

prípad lúpeže na chránenej osobe a invalidovi pohybujúcom sa na elektrickom vozíčku. S čistým 

svedomím vám môžem povedať, spolupráca mesta, mestskej polície, kamerových systémov nám 

umožnila v priebehu, teraz by som asi klamal, maximálne do troch hodín páchateľ stotožnený. 

Odcudzil peniaze dôchodkyni a keďže odcudzil peniaze dôchodkyni, išiel ich preinvestovať do herne 

a tam bol aj prichytený, obmedzený na osobnej slobode. Čiže ja prehlasujem na vzdory tomu, aké sú 

podmienky mesta,   mesto Trebišov je bezpečné mesto, nepotýkame sa tu s násilnickými skupinami 

doby 90-tych rokov, kedy to tu bolo jak na divokom západe skončili, poprípade ak máte nejaké 

informácie o páchaní nejakej nekalej trestnej činnosti, buď to anonymne, na objekte okresného 

riaditeľstva je anonymná stránka, podnety môžete nosiť tam. Všetko, čo bude doručené, všetkým sa 

bude policajný zbor zaoberať a k pánovi Dučovi, chcem len poďakovať mestu môj apel patril 

poslancom, nie mestu. U mesta ja snahu vidím, spolupracujeme, aj keď nie vždy máme rovnaké 

názory, nie vždy nám všetko vyjde,  to je všetko o diskusii, o kamarátstve, o kolegialite. Ja apelujem 

na poslancov, ak príde mesto s nejakým riešením spoločného problému, aby zvážili, využili svoje 

aktívne aj pasívne voličské právo a potom časom, po rokoch si mohli povedať, áno, aj ja som prispel 

k riešeniu tejto problematiky alebo potom časom, aby sa hanbili, že neprispeli a išli sme aj bez nich. 

Ďakujem.  

 

MUDr. Tomko: 

Pán riaditeľ, ako je to s rešpektovaním vašich príslušníkov? Či už u majority alebo minority? Pretože 

my teda, v zdravotníctve máme dosť veľké problémy v posledných rokoch s tým toto, čo sa stretávame 

s hulvatstvom, arogantným správaním a pomaly až s atakmi No, nemá to obdobu. 
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kpt. Mgr. Krištof: 

No, rešpekt v prvom rade by mala spôsobovať uniforma, v druhom rade fyzická postava policajta 

a tretie, čo chodím na skúšky do Policajnej školy do Košíc, tak hovorím, policajt má vyzerať, má ho 

byť vidieť a má ho byť počuť. S tým, že má ho byť počuť, tzn., že má mu byť aj rozumieť. Osadenstvo 

u nás je od dvojmetrového chlapa so 130 kg živej váhy až po 160 cm krásnu blondínku, s modrými 

očami, ktorá taktiež chodí aj na rómsku osadu. Máme špecialistov rómskych, teda policajtov 

zaradených na tabuľke - starší referent, práca v komunitách. Máme aj dámy, máme aj fyzicky slabších 

policajtov. Máme aj policajtov, keď sa do vás pustia a začnú s vami rozprávať šesť hodín, presvedčia 

vás na všetko a záleží to od toho, voči komu my ideme zákrok vykonať a potom je v neposlednom rade 

dôležité aj to, či ten človek je kultivovaný, či sa s nim dá rozprávať, či aspoň vypočuje človeka, či má 

3 promile, alebo či sa jedná o osobu, ktorá bola bezprostredne ohrozená trestným činom, alebo sa 

jedná o ozbrojeného páchateľa. V konečnom dôsledku môžem povedať toto, čo som povedal pred 

chvíľočkou, Trebišov je bezpečné mesto podľa mňa a myslím si, že policajti majú rešpekt. V prípade, 

žeby ste potrebovali v nemocnici riešiť akékoľvek problémy s neprispôsobivými občanmi, nemyslím 

etnicky ani rasovo, s neprispôsobivými, tzn. hulvátmi, agresívnymi. Zase liek, okamžite, nevolajte mne 

na mobil, ja nemusím byť ani doma. Zopár občanov skúšalo volať mne na mobil, ale to je len 

sprostredkované oznámenie, ja neviem kde ste a čo potrebujete. A ak mi aj zavoláte na mobilný 

telefón, nie je napísané, že ja ho zodvihnem. Je určitá 100 %-tna istota, že zavolám späť, ale liek 

okamžitý a hliadka musí byť vyslaná ku vám, musí byť vyslaná okamžite, poprípade sa zabezpečí 

vyslanie hliadky z ďalšieho susedného obvodného oddelenia. Volajte 158, 159, telefón vám zodvihne 

určite aspoň na jednom čísle niekto. Tá linka 158 ona síce je v Košiciach, ale presmerováva sa na 

obvodné oddelenia podľa územnej časti a budeme sa snažiť vyjsť vám v ústrety. Stretol som sa aj ja 

s obdobným konaním v nemocnici, čiže viem o čom rozprávate a myslím, že sme už aj riešili, či už 

centrálny príjem, kde boli problémy s agresívnymi pacientmi, hlavný vchod do nemocnice počas 

covidu sme spoločne s vojakmi a so správou nemocnice riešili vstup do objektu. Ja nevidím v tom 

prekážky, aby sme vám nevedeli vyjsť v ústrety. Pokiaľ bude voľná hliadka ja garantujem, že do 

piatich minút najneskôr je tam.  

 

MUDr. Tomko: 

Určite áno, obraciame sa na vás, to je samozrejme. Ale k tomu by som dodal, že máme veľmi zlé 

skúsenosti hlavne s tými, ktorí už pochodili Európsku úniu krista-krížom a prišli sa dožadovať niekedy 

enormných vyšetrení, na ktoré nemali nárok, jedným slovom, toto, čo sa týka u nás. Ale určite u mňa 

to nie je problém, lebo v podstate som už letitejší, skôr problém je to u mladších kolegýň, ktoré sa 

neopovážia dá sa povedať, im nejako odporovať. Ďakujem za odpoveď. 

 

MVDr. Hrdlík: FP 

Ako to skončia potom tie priestupky? Dohovorom alebo písomným upozornením? Tie, čo napr. 

obťažujú alebo vykradnú. Podmienkou to skončí alebo sú tam nejaké tvrdšie tresty? Alebo 

demokratickým dohovorom dohovoríte im? Lebo to je ťažko, keď len budeme dohovárať 

demokraticky a ideme z tulipánu s ružou, ideme proti ťažkým zbraniam. To sa míňa účinku. A zas je tá 

demokracia. 

 

kpt. Mgr. Krištof: 

Pán doktor, tá tvoja otázka je tak ...... súčasne dvaja diskutujúci 

 

MVDr. Hrdlík: 

... súčasne dvaja diskutujúci, ale ja hovorím, to není tvoja chyba, chyba je dakde, nedobre to riadi 

Európska únia, Bratislava. To musíme centrálne tento problém, my to nevyriešime tu, ani primátor ani 

poslanci. Nedá sa to, to musí centrálne sa riešiť, nejakým zdravým, sedliackym rozumom a nie, furt len 

demokraticky a dohovormi a peknými rečami. Ja viem, čo chceš povedať, aj ty vieš, čo ja chcem 

povedať. 
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kpt. Mgr. Krištof: 

Čo sa týka demokracie, ja by som hneď zareagoval. U nás je pravidlom v menej vzdelanej časti 

obyvateľstva, že ten, kto prvý zavolá, je poškodený. Ale už sa stalo, že aj ten, kto prvý zavolal, išiel do 

väzby. Čiže snažíme sa riešiť tak všetky prípady, aby to bolo objektívne zistené, aby sme mali 

právomoci a aby sme to poriešili nie k spokojnosti policajného zboru, nie k spokojnosti občana, ale 

k spokojnosti prokurátora a sudcu, ktorý vo veci bude pojednávať. A priestupky, priestupky vieme 

riešiť rôznymi spôsobmi, zase dá sa riešiť aj dohováraním, dá sa riešiť aj sankciou, dá sa riešiť aj 

oznámením na kompetentné úrady. Ťažko, pokiaľ nie je konkrétne položená otázka, ja neviem vám 

zodpovedať tak, aby ste boli spokojní.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujeme. 

Keďže sa už nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Martin Telepovský v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu o stave kriminality a páchaní trestnej činnosti na území mesta Trebišov za rok 

2021. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 6) 

 

za: 21, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 456/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 
Bod  č. 10 

Správa o činnosti Mestskej polície Trebišov za rok 2021 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 7 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam zástupcu primátora, Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 19.  apríla 2022 prerokovala  Správu o činnosti Mestskej polície Trebišov 

za rok 2021 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Tomko: 

V prvom rade sa chcem poďakovať všetkým mestským policajtom za odvedenú prácu pre občanov 

mesta a mám tu nejaké nezrovnalosti v tabuľke, preto sa pýtam náčelníka. V tej tabuľke máte 

vykázanie neprispôsobivých osôb 10 698, v roku 2020 bolo 2 480, je to obrovský nárast. Vysvetlili by 

ste mi to číslo, jak to si to mám vysvetliť?  

 

Mgr. Pipa: 

Hovorí sa tomu zefektívnenie práce mestskej polícia. 

 

Tomko: 

To bola stručná odpoveď. To čísla sú čo, naložili ich, odviezli do iného okresu alebo inde ich 

vykázali? 

 

PhDr. Čižmár: 

Tie čísla sú reálne, poprosím ešte o doplnenie informácie pána náčelníka.  

 

Mgr. Pipa: 

„Počty vykázaných“ taký inštitút neexistuje. Je to čisto orientačná vec preto, aby obyvatelia mesta, 

mestské zastupiteľstvo, vedenie mesta, malo prehľad o tom, keď sa stále apeluje na to, čo povedala 

pani poslankyňa, že vyjde o OC, príde ku kontajnerom a sú tam ľudia, ktorí svojim spôsobom sa 

snažia dostať do tých kontajnerov alebo čakajú na odpad od občanov, atď. Vtedy pristupujeme k tomu, 

že ich vykážeme z toho miesta.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tie vyššie čísla sú aj z dôvodu, pretože ďalší postup konania, či už zo strany kurately alebo 

príslušnými inštitúciami podmieňuje aj nejaký oficiálny výstup mestskej polície ak k takejto činnosti 

dochádza, čiže prakticky povedané, mestská polícia sa snaží zaznamenať všetky negatívne veci, ktoré 

sú mimo rámec predpisov zákona u týchto ľudí, aby aj tie ďalšie inštitúcie, ktoré sa odvolávajú práve 

na tieto priestupky, mohli následne konať. Pokiaľ takúto činnosť alebo takýto postup nemajú 

zadokumentovaný nami, tak aj pri vzájomných pracovných stretnutiach nám bolo povedané, že nemajú 

na základe čoho konať. Preto mestská polícia nie preto, aby vyrábala čísla, to chcem upozorniť ale 

preto, aby všetko bolo v súlade s požiadavky a resp. s postupom zadokumentované, takúto činnosť 

spracuváva. Vyžaduje si to samozrejme istý časový rámec v rámci služby, je o to väčší nápor na 

administratívu, ale aby sme predišli alebo eliminovali problém záškoláctva, kontajnerizmu, 

obťažovania ľudí, neprístojného správania sa na verejnosti, porušovanie verejného poriadku, tieto veci 

sa snažíme aj formálne zadokumentovať, aby nebolo len prezentované, že takúto činnosť vyvíjame, ale 

aby boli aj zadokumentované, preto vlastne tie kroky mestskej polície. Ešte ma chce doplniť pán 

náčelník.  

 

Mgr. Pipa: 

Ja som sa snažil, aby sme nastúpili na cestu cielenej systematickej práce. To znamená, aby sme tie veci 

doťahovali do konca. Mali sme jednania s Úradom práce sociálnych vecí a rodiny v Trebišove a tam 

sme sa dohodli na určitom postupe. Preto nám stúpajú čísla aj čísla predvedených, lebo pokiaľ chcete 

s nimi robiť nejaké opatrenia, musíte ich predvádzať, zdokumentovať to a odstupovať veci úradu 

práce. Potom je to už na úrade práce sociálnych vecí a rodiny. Či si príjmu opatrenia a či to bude mať 

ten efekt, my sme si našu domácu úlohu splnili. Nikto nemôže povedať, že mestská polícia neplní si 

svoje povinnosti, je to prácne, je to veľmi náročné na fond pracovného času, lebo musíte osobu 

predviesť, zdokumentovať veci a čakať na rodičov alebo opatrovníkov 3, 4, 6 hodín, keby nebolo 

rómskej poriadkovej hliadky, možno aj 3 dni, aby ste odovzdali dieťa opatrovníkovi alebo rodičovi, 

lebo ho nájdete v smetnom koši alebo žobrať, alebo proste vždy je tam problém vo vzťahu k úradu 

práce. My sa to snažíme zdokumentovať. Tie čísla by boli ešte väčšie len boli covid opatrenia, cez 
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covid opatrenia sme ich nepredvádzali, aby zasa sme nemali nakazených príslušníkov mestskej polície, 

lebo aj tak sa 3x viac-menej premorili v priebehu celého roka.  

 

Tomko: 

Ďakujem za vysvetlenie. Ešte by som poprosil jednu otázku. Vy ste nám na začiatku roka, ohľadom 

priestorov, nových priestorov mestskej polície, v  akom štádiu je to? 

 

Mgr. Pipa: 

Vo vzťahu k novým priestorom mestskej polície, toto je znova to, čo som hovoril na začiatku, že sa 

snažíme o cielené veci, tzn. snažíme sa vybaviť peniaze z fondov. Pokiaľ budú peniaze z fondov, aby 

sme mohli to urobiť koncepčne, tak vtedy sa tým budeme zaoberať. Kým nie sú príspevky z fondov 

EÚ, tak nemá význam do toho vkladať nejaké malé prostriedky.  

 

Tomko: 

Ďakujem za vysvetlenie. 

 

PhDr. Čižmár: 

Samozrejme ešte je potrebné povedať, ale táto informácia už zaznela, že priestory mestskej polície  

boli už riešené aj investíciou mesta, sanovala sa a zatepľovala sa strecha napr. ešte pred zimnou 

sezónou, tzn., aby nedošlo úplne k havarijnému stavu. Vy ste boli prítomní na odovzdávaní nových 

vozidiel, takisto sa priebežne pracuje na materiálno-technickom vybavení príslušníkov mestskej 

polície, na doplnení stavu a samozrejme tak, ako ste počuli od pána náčelníka, koordinuje sa činnosť 

tak, aby bola maximálne efektívna.  

 

MUDr. Tomko: 

Pán náčelník, monitorovací systém sa využíva aj hneď okamžite k tomu aktuálnemu zásahu alebo len 

ako spätne? 

 

Mgr. Pipa: 

Mestský kamerový systém sa využíva aktuálne k okamžitému zásahu. Čiže je tam operátor mestského 

kamerového systému a operačný dozorný, ktorý má prístup a monitoruje mesto.  

 

PhDr. Čižmár: 

A zároveň poskytuje aj možnosť pre riešenie situácií, konkrétne pre účely obvodného oddelenia 

okresného riaditeľstva, dopravného inšpektorátu, tzn. je dostupný práve na vyriešenie situácií, ktoré sú 

buď páchané alebo sú predmetom nejakej činnosti a polícia ich rieši.  

 

MUDr. Tomko: 

Ešte by som poprosil to, čo som na mestskej rade, apel jak na mesto, tak aj na mestskú políciu, 

problém s chodcami, slúchadlá, ktorí majú slúchadlá, s cyklistami, ktorí prechádzajú cez priechod pre 

chodcov, ale nezídu z bicykla a ďalej hlavne s kolobežkami. Pred tými mám super rešpekt, lebo preletí 

cez priechod pre chodcov, človek ho pomaly ani nezaregistruje, ale aj po chodníkoch, letí to ako, to sa 

nevie, ja neviem akou kilometrovou rýchlosťou. Zatiaľ sa to nerieši, ja neviem, či by bolo aj zo strany 

mesta potrebné pri priechodoch pre chodcov nejaké upozornenie pre tých cyklistov, aby zostúpili 

z bicykla a pre tých kolobežkárov neviem, ako sa to má riešiť.  

 

PhDr. Čižmár: 

Áno, aj na základe vášho podnetu, to bude úloha pre odbor, oddelenie školstva, aj keď tento problém 

sa týka prierezovo tak žiakov základných, stredných škôl, dokonca aj vysokoškolákov, aj dospelých 

občanov budeme nabádať hlavne cez rôzne edukačné programy alebo možnosti vplyvu, či už cez 

triednych učiteľov alebo vedenia jednotlivých škôl, aby na to upozorňovali mládežníkov. Je to 

problém, ktorý zasahuje celú spoločnosť. Vidíme to aj vo väčších mestách a máte pravdu pán 

poslanec, je ťažko identifikovateľný a hlavne pre vodiča vytvára nevýhodnú pozíciu, lebo jednak nie je 

ani počutý a častokrát ani videný zo strany toho chodca a cyklistu, ktorý si to namieri priamo cez 
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priechod a nekontroluje stav premávky. Takže, urobíme samozrejme opatrenia aj z pozície mestskej 

polície, čo vykonávame dennodenne, pretože hlavne upozorňovanie a dohovor je súčasťou  tých 

bežných činností mestských policajtov každodenne v uliciach, ale to je zároveň úloha aj pre pána 

prednostu, vedúcu oddelenia školstva, aby sa táto informácia dostala priamo k vedeniam škôl, či už 

formou triednických hodín alebo nejakých zvlášť programov na to vyčlenených, upozorňovali 

mladých ľudí, lebo vytvára sa nebezpečné prostredie hlavne pre nich.  

 

Ing. Telepovský: 

Ja čiastočne nadviažem na otázku môjho predrečníka, hlavne čo sa týka využitia kamerového systému. 

Ja sa chcem poďakovať mestskej polícii za súčinnosť pri poskytovaní obrazových záznamov hlavne 

pri riešení dopravných nehôd dopravnou políciou. Môžem potvrdiť, že značná časť dopravných nehôd, 

ku ktorým došlo hlavne na hlavných tepnách mesta Trebišov, ktoré sú monitorované kamerovým 

systémom boli úspešne objasňované vďaka poskytnutému kamerovému záznamu. Vo vzťahu 

k chodcom, resp. kolobežkárom, ja by som chcel len takú malú poznámočku. Kolobežkár môže 

používať chodník len vtedy, ak rýchlosť jeho pohybu nepresahuje rýchlosť chôdze chodca. Ako náhle 

sa pohybuje rýchlejšie ako chodec, malo by sa pozerať na neho ako na vodiča nemotorového, resp. 

motorového vozidla podľa toho, aká je jeho konštrukčná rýchlosť a výkon elektromotora a mal by 

používať cestu. Preukázať rýchlosť kolobežkára ak používa chodník, je  

 

PhDr. Čižmár: 

Prepáč, chcem poďakovať pánovi riaditeľovi za účasť na dnešnom rokovaní. Ďakujeme.  

Nech sa páči. 

 

Ing. Telepovský: 

Preukázať rýchlosť kolobežkára na chodníku je problém, pretože neviem, či ste videli niekde 

v republike merať rýchlosť kolobežkárov, ja zatiaľ nie, ale toto je taký legislatívny by som povedal 

nejaký lapsus, alebo nedokonalosť. Takže pán doktor, je to problém a mestská polícia asi tiež s tým 

bude mať problém ako preukázať, že tá rýchlosť bola väčšia ako rýchlosť chôdze.  

 

PhDr. Čižmár: 

Dúfam, že tú rýchlosť neporovnávajú s olympijským víťazom chôdzi.  

 

Ing. Telepovský: 

Na pána náčelníka by som mal jednu takú otázočku. V tabuľke uvádzate 21 zistených trestných činov, 

mňa by zaujímalo, aké to boli, približne.  

 

Mgr. Pipa: 

Viem vám odpovedať osobne, keď prídete ku mne, teraz vám nepoviem.  

 

Ing. Telepovský: 

Ďakujem.  

 

Mgr. Pipa: 

Viac-menej to išlo o krádež dreva, krádež drevnej hmoty, to je najčastejšie a potom ďalšie si už 

nepamätám.  

 

MVDr. Hrdlík: FP 

Mne sa činnosť mestskej polície páči pán primátor. Už dlhšie ich sledujem, celkom dobre, vidno ich 

v teréne, ale hlavne, že sú pekne upravení, pekne sú ustrojení. Od kedy majú tie autá nové, tiež ich 

viacej vidno. Viem, že ťažká úloha, môžu len dohovárať, ale držím im palce.  
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Tomko: FP 

Chcem faktickou poznámkou doplniť k tým kolobežkárom. Kolobežka je jednomiestna, ja každý deň 

vidím dvoch na kolobežke, na jednej kolobežke a používajú chodník, je to o toľko nebezpečnejšie, 

keby tam išiel sám. I toto si treba všimnúť, že sú stále dvaja na jednej kolobežke.  

 

Ing. Biž: 

Ja tiež chcem vyzdvihnúť prácu mestskej polície, ktorá pracuje efektívne a chcem sa spýtať náčelníka 

mestskej polície, lebo zdá sa mi, že s týmto rozpočtom, ktorý máte, pracujete efektívne. Aký je váš 

názor na rozpočet, ktorý dostávate, ktorý vám schvaľuje mestské zastupiteľstvo? 

 

Mgr. Pipa: 

Je to primerané možnostiam a okolnostiam.  

 
Ing. Biž: 

Ďakujem za vyčerpávajúcu odpoveď. 

 

Mgr. Pipa: 

Ja by som chcel ešte ubezpečiť poslancov mestského zastupiteľstva, že príslušníci mestskej polície 

robia všetko preto, teda, že robia všetko, čo je v ich silách v zmysle svojich kompetencií a všetko, čo 

umožňuje zákon alebo legislatíva. Problém ja vidím najväčší nie v peniazoch ale v legislatíve.  

 
PhDr. Čižmár: 

Len pre vysvetlenie. Sú to kompetenčné veci, ktoré neumožňujú tak, ako si to častokrát vysvetľuje 

verejnosť zasahovať v prípadoch, ktoré bohužiaľ mestský policajt nevie riešiť, alebo nemôže a preto 

pre výkon a doriešenie takéhoto prípadu musí čakať na súčinnosť aj štátnej polície. Pretože takýchto 

prípadov je stále viacej a viacej a v konečnom dôsledku stále pripomíname, činnosť pôsobenia 

mestskej polície v rámci mesta, je istým spôsobom aj dobrá vôľa mestského zastupiteľstva, pretože nie 

je povinnosťou samospráv mať takúto zložku. To je prípad aj niektorých miest v rámci Slovenska, ale 

tu si tie pomery a podmienky značne vyžaduje. Preto aj ja by som chcel vyjadriť poďakovanie hlavne 

vám poslancom a poslankyniam, že reflektujete na takúto požiadavku a podporujete tieto aktivity aj 

prostredníctvom schválených finančných prostriedkov v rozpočte aktuálneho roka, prípadne pri 

projektoch, ktoré slúžia k vybaveniu mestskej polície. Takto vlastne prispievame k väčšej bezpečnosti 

v našich uliciach.  

 

Keďže sa už nikto ďalší nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie PhDr. Daniela Fecková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Správu o činnosti Mestskej polície Trebišov za rok 2021. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 7) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 2 
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-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 457/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 
Bod  č. 11 

Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 6/2021 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 8 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako to máte pripravené v tabuľkovej podobe a následne v Dôvodovej správe, kde máte rozčlenené 

zmeny, v tomto prípade týkajúce sa hlavne výdavkovej časti. 

Otváram tento bod, zároveň chcem pripomenúť, že v tejto rozpočtovej zmene sa zosúlaďujú zmeny, 

ktoré nastali ešte v minulom kalendárnom roku a sú dôležité pre správne vyjadrenie v záverečnom 

účte, ktorý bude predložený na prerokovanie a schválenie v mesiaci jún.  

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 19. apríla 2022 prerokovala  Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 

6/2021 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Už len podotknem, že finančná komisia aj komisia výstavby a majetku uvedený materiál 

prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu ho v predloženej podobe schváliť.   

Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie MUDr. Dušan Tomko v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

 

rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 6/2021, a to: 

Príjmová časť    22 953 070,00 EUR 

Výdavková časť   22 946 700,00 EUR  

Rozdiel príjmov a výdavkov           6 370,00 EUR 

 

   

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 
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Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 8) 

 

za: 21, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 458/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 
Bod  č. 12 

Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 8/2021 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 9 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Aj v tomto prípade materiál máte pripravený v tabuľkovej podobe, zároveň máte presne rozčlenenú 

špecifikovanú príjmovú a výdavkovú časť a zmeny, ktoré nastali, v rámci Dôvodovej správy. Je to 

rozsiahly materiál, ale reflektuje ešte na finančnú situáciu a zmeny tykajúce sa roka 2021, ktoré budú, 

vlastne ich schválením bude predpokladom potom uzavretia v rámci záverečného účtu, ktorý sa bude 

schvaľovať v mesiaci jún.  

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 19. apríla 2022 prerokovala  Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 

8/2021 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Aj tento materiál finančná komisia prerokovala na svojom rokovaní a odporúča mestskému 

zastupiteľstvu ho schváliť v predloženej podobe.  

Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Martin Telepovský v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

 

rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 8/2021, a to: 

Príjmová časť    23 822 440,00 EUR 

Výdavková časť   23 434 650,00 EUR 

Rozdiel príjmov a výdavkov       387 790,00 EUR 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 9) 

 

za: 21, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 459/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 
Bod  č. 13 

Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 1/2022 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 9 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Aj v tomto materiáli máte spracovanú tabuľkovú podobu  a takisto v rámci Dôvodovej správy 

špecifikáciu zmien, týkajúcich sa príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu na rok 2022. Aj na základe 

toho, čo si máte možnosť v Dôvodovej správe prejsť, ide prevažne o transfery týkajúce sa financií pre 

Technické služby mesta Trebišov, ktoré boli spôsobené zvýšenou energetickou náročnosťou, resp. 

finančnou kompenzáciou tejto energetickej náročnosti, keďže došlo k zásadným zmenám v cenovej 

politike, o čom sme už dnes hovorili a to sa priamo premietlo aj do činnosti technických služieb, 

následne aj do správcovstva zariadení mesta Trebišov. Ide o zariadenia štadiónov, kde sa vykonáva tak 

športová ako aj rekreačná činnosť, no a samozrejme aj bežná činnosť, ktorú technické služby 

vykonávajú pre mesto Trebišov, či už ide o správu komunikácií, mestskej zelene alebo odpadové 

hospodárstvo.   

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 19. apríla 2022 prerokovala  Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 

1/2022 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Aj tento materiál finančná komisia na svojom rokovaní prerokovala a odporúča schváliť 

mestskému zastupiteľstvu v predloženej podobe.  

Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie PhDr. Daniela Fecková v tomto znení: 
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Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

 

rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 1/2022, a to: 

Príjmová časť    23 086 290,00 EUR 

Výdavková časť   22 757 720,00 EUR 

Rozdiel príjmov a výdavkov       328 570,00 EUR 

 

    

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 10) 

 

za: 21, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 460/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 
Bod  č. 14 

Cenník služieb poskytovaných mestom a mestskými organizáciami 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 11 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako sme to už avizovali na rokovaniach príslušných komisií ako aj na mestskej rade, cenník je 

materiál, do ktorého bohužiaľ musíme vstúpiť priebežne, pretože reagujeme na momentálne 

podmienky trhu. Takisto aj reagujeme na okolnosti, ktoré súvisia s rapídnym zvýšením cien energií. 

V tabuľke, ktorá je súčasťou materiálu v rámci cenníka, máte možnosť zaznamenať zmeny, ktoré sa 

týkajú poplatkov v rámci cenníka služieb. Ide o ihriská, zariadenia telocviční základných škôl. Táto 

zmena je vyvolaná práve aj na základe podnetu riaditeľov týchto školských zariadení vzhľadom na 

náročnosť pri prevádzkovaní.  A ďalšia významná zmena zasahuje aj poplatky za mestské detské jasle, 

ktoré  sa zvyšujú tak za umiestnenie jedného dieťaťa ako aj dvojičiek a trojičiek. Stále však 

podotýkame, že  suma, ktorú v cenníku uvádzame aj tá upravená, nová, ktorú dávame na schválenie, 

ešte stále nie je sumou, ktorá je v plnej výške príspevku, ktorý prijíma rodič. Takže z pohľadu 

porovnania s ostatnými mestami v rámci Slovenska na túto službu mesto ako také, ešte mesto dopláca. 

Je to z dôvodu toho, že tú cenu sa snažíme prispôsobiť podmienkam a možnostiam mesta a regiónu 

tak, aby táto služba bola dostupná. Čiže aj keď navyšujeme, stále ešte nedosahujeme úroveň buď 

výšky príspevku, ktorý rodič takto dostáva na tento účel alebo miest, ktoré takúto službu prevádzkujú. 

Toľko na úvod k uvedeniu materiálu. 

Prosím Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 19. apríla 2022 prerokovala  Cenník služieb poskytovaných mestom 

a mestskými organizáciami a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako 

je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  

Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie MUDr. Dušan Tomko v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Cenník služieb poskytovaných mestom a mestskými organizáciami. 

   

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 11) 

 

za: 22, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 461/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 
Bod  č. 15 

Výška mesačného poplatku za správu bytov vo vlastníctve mesta Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 12 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Na základe schváleného uznesenia mestského zastupiteľstva č. 329/2021 došlo k navýšeniu poplatku 

za správu bytov vo vlastníctve mesta na 6,93 EUR s DPH. Poplatok bude možné každoročne navýšiť o 

oficiálnu mieru inflácie, na základe uznesenia mestského zastupiteľstva. Zvýšenie mesačného poplatku 

z doterajších 6,93 EUR s DPH na 7,15 EUR s DPH predstavuje mieru inflácie meranú indexom 

spotrebiteľských cien za rok 2021, ktorú potvrdil Štatistický úrad SR vo výške 3,2 %. Z uvedeného 

dôvodu  predkladáme Mestskému zastupiteľstvu v Trebišove na schválenie výšku mesačného poplatku 

za správu bytov vo vlastníctve mesta Trebišov vo výške 7,15 EUR s DPH za bytovú jednotku. 

Finančná komisia tento materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť 

v predloženej podobe.  

Žiadam zástupcu primátora, Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.   

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 19. apríla 2022 prerokovala  Výšku mesačného poplatku za správu bytov vo 

vlastníctve mesta Trebišov a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako 

je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 
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PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Martin Telepovský v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

mesačný poplatok za správu bytov vo vlastníctve mesta Trebišov vo výške 7,15 EUR s DPH za bytovú 

jednotku.  

 

   

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 12) 

 

za: 22, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 462/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 
Bod  č. 16 

Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa (Bc. 

Vladimír Kočiš a Anna Kočišová) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 13 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

22.  februára 2022 požiadali pán Bc. Vladimír Kočiš a pani Anna Kočišová, o odpredaj  pozemku 

o výmere 346 m2. Pozemok je izolovaný od verejnej komunikácie, prístupný len cez pozemky vo 

vlastníctve iných osôb, oplotený, bez inžinierskych sietí. Žiadatelia pozemok dlhodobo užívajú ako 

záhradu. Žiadatelia sú vlastníkmi pozemkov, ktoré bezprostredne susedia s označeným pozemkom. 

Pozemok parc. č. 1271/14 je dlhodobo užívaný vlastníkmi susediacich pozemkov, a ako taký spĺňa 

definíciu z Koncepčného zámeru majetkovoprávneho vysporiadania mestských pozemkov dlhodobo 

užívaných inými osobami. V zmysle Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta sú pozemky 

na Hradišskej ulici zaradené do kategórie C a ich cena je stanovená na 50,00 EUR/m2. Podľa bodu 3.9. 

Koncepčného zámeru, predstavuje kúpna cena 20 % z ceny tohto pozemku, teda 10,00 EUR/m2. 

Komisia výstavby a majetku uvedený materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu 

schváliť v predloženej podobe. 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu. 
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Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 19. apríla 2022 prerokovala  Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa (Bc. Vladimír Kočiš a Anna Kočišová) a odporúča mestskému 

zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie PhDr. Daniela Fecková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

prevod vlastníctva nehnuteľného majetku mesta v súlade s ustanoveniami § 9a ods. 8 písm. e) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to nehnuteľnosti, pozemku 

nachádzajúceho sa v katastrálnom území Trebišov, vedeného na LV č. 4170, registra C KN, parc. č. 

1271/14, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 346 m² v prospech nadobúdateľov: Bc. Vladimír 

Kočiš a Anna Kočišová, rod. Kuliková, obaja bytom Hradišská 2280/10, 075 01 Trebišov, v podiele 

1/1, za kúpnu cenu 3.460,00 EUR (cena za m2 predstavuje sumu 10,00 EUR).  

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že predmetný pozemok je priľahlým pozemkom k 

pozemkom, ktorého vlastníkmi sú nadobúdatelia a spĺňajú podmienky pre vysporiadanie podľa 

Koncepčného zámeru majetkovoprávneho vysporiadania mestských pozemkov dlhodobo užívaných 

inými osobami, ktorý je účinný od 01.05.2019. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte, len pripomínam, že na schválenie tohto bodu je potrebný súhlas 

trojpätinovej väčšiny všetkých poslancov, čiže 15 hlasov minimálne. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 13) 

 

za: 21, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 463/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 17 

Prevod nehnuteľného majetku mesta (Nadežda Mecgerová) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 14 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

23. februára 2022 požiadala pani Nadežda Mecgerová, o odpredaj pozemku  s výmerou 641 m2. 

Žiadateľka je vlastníkom komplexu bývalého mäsokombinátu, osobitne budovy postavenej na 

pozemku, časť ktorej stojí práve na požadovanej parcele. Na požadovanej parcele sa takisto nachádza 

časť prístupovej cesty a spevnených plôch, prináležiacich k budove vo vlastníctve žiadateľky. Areál 

bývalého mäsokombinátu vlastníčka plánuje prestavať na bytový komplex, z tohto dôvodu je 

nevyhnutné vysporiadať nedoriešené vlastnícke vzťahy. Kúpna cena bola dojednaná na základe 

znaleckého posudku č. 59/2022, ktorý vypracoval Ing. Ondrej Ostrožovičom, zo dňa 29.03.2022. Tá 

kúpna cena predstavuje výšku 1.170 EUR (cena za m2 predstavuje sumu 1,83 EUR). Komisia výstavby 

a majetku uvedený materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť ho 

v predloženej podobe.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 19. apríla 2022 prerokovala  Prevod nehnuteľného majetku mesta (Nadežda 

Mecgerová) a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol  člen návrhovej komisie MUDr. Dušan Tomko v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

prevod vlastníctva nehnuteľného majetku mesta v súlade s ustanoveniami § 9a ods. 8 písm. b) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to nehnuteľnosti, pozemku 

nachádzajúceho sa v katastrálnom území Milhostov, vedeného na LV č. 1042, registra E KN, parc. č. 

676/2, ostatná plocha, o výmere 641 m², v prospech nadobúdateľky: Nadeždy Mecgerovej, rod.  

Mecgerovej, bytom Nižnianska 849/19, 075 01 Trebišov, v podiele 1/1 za kúpnu cenu 1.170,00 EUR 

(cena za m2 predstavuje sumu 1,83 EUR).  

  

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 14) 

 

za: 22, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 
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-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 464/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 
Bod  č. 18 

Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena – sídlisko JUH 

(Východoslovenská distribučná, a.s.) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 15 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Súčasťou stavby „Trebišov – sídlisko Juh I, 2 x 39 b.j. – nájomné byty -  aktualizácia“  sú stavebné 

objekty SO 05.1 Distribučné NN vedenie  a SO 05.2 Odberné elektrické zariadenie. V zmysle platnej 

legislatívy je pre zriadenie a následné majetkovoprávne vysporiadanie distribučného nízko napäťového 

vedenia potrebné uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena medzi mestom Trebišov ako 

vlastníkom pozemku a správcom distribučného vedenia. Dotknuté  pozemky sú vo vlastníctve mesta 

Trebišov. Konkrétne dĺžky a presné charakteristiky distribučného vedenia a prípadne aj odberného 

elektrického zariadenia budú uvedené v samotnej zmluve o zriadení vecného bremena na základe 

geodetického zamerania  skutočného vyhotovenia. Celková ešte nešpecifikovaná dĺžka rozvodov je cca 

240 bm. Komisia výstavby a majetku tento uvedený materiál prerokovala a odporúča mestskému 

zastupiteľstvu schváliť v predloženej podobe. Ja len pripomínam, že je to zároveň aj podmienka na to, 

aby bytová výstavba sa mohla zrealizovať do úspešného konca, čiže aj pre mesto Trebišov je dôležité 

túto vec uzavrieť presne v intenciách tohto bodu.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 19. apríla 2022 prerokovala  Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena – sídlisko JUH (Východoslovenská distribučná, a.s.) a odporúča mestskému zastupiteľstvu 

návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol  člen návrhovej komisie Ing. Martin Telepovský v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena k nehnuteľnostiam nachádzajúcim 

sa v katastrálnom území Trebišov, zapísaným na LV č. 4170, pozemkov registra C KN, a to: parc. č. 

1749/136, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 4.534 m², parc. č. 1749/159, zastavaná plocha 

a nádvorie, o výmere 7.595 m2 a parc. č. 1749/1, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 65.985 m2 

(ďalej len „povinné pozemky“), v prospech budúceho oprávneného: Východoslovenská distribučná, 
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a.s., so sídlom: Mlynská 31, 042 91 Košice, IČO: 36 599 361, predmetom ktorého bude právo 

budúceho oprávneného umiestniť elektro-energetické zariadenie a jeho príslušenstvo na povinných 

pozemkoch v rozsahu podľa priloženého situačného nákresu. Vecné bremeno sa  zriadi bezodplatne. 

  

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 15) 

 

za: 21, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 465/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 
Bod  č. 19 

Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena – Ul. Berehovská 

(Východoslovenská distribučná, a.s.) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 16 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Listom zo dňa 19. apríla 2022 Východoslovenská distribučná a.s. požiadala mesto Trebišov o uzavretie 

Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena pre účely modernizácie jestvujúcej murovanej 

trafostanice na Berehovskej ulici.  Existujúca murovaná trafostanica má byť nahradená novou 

kioskovou trafostanicou s diaľkovým ovládaním s príslušnými napojeniami a vývodmi do existujúcej 

distribučnej siete, čím sa zvýši kvalita dodávania elektrickej energie v danej lokalite mesta Trebišov. 

K predmetnej stavbe je v súčasnosti vydané územné rozhodnutie, pričom práve zmluva o budúcej 

zmluve je podmienkou správoplatnenia územného rozhodnutia a ďalšieho pokračovania v podobe 

stavebného povolenia na novú trafostanicu.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 19. apríla 2022 prerokovala  Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena – Ul. Berehovská (Východoslovenská distribučná, a.s.) a odporúča mestskému zastupiteľstvu 

návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla  členka návrhovej komisie PhDr. Daniela Fecková v tomto znení: 
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Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena k nehnuteľnosti nachádzajúcej sa 

v katastrálnom území Trebišov, zapísanej na LV č. 4170, pozemku registra C KN, parc. č. 2257/25, 

ostatná plocha, o výmere 2.318 m2 (ďalej len „povinný pozemok“), v prospech budúceho 

oprávneného: Východoslovenská distribučná, a.s., so sídlom: Mlynská 31, 042 91 Košice, IČO: 36 599 

361, predmetom ktorého bude právo budúceho oprávneného zriadiť na povinnom pozemku  kioskovú 

trafostanicu s diaľkovým ovládaním a príslušnými napojeniami a vývodmi do existujúcej distribučnej 

siete, v rozsahu podľa priloženého situačného nákresu, za cenu pri pozemných stavbách  0,10 EUR za 

každý aj začatý m2 pozemku, ktorý je zaťažený vecným bremenom, najmenej však 100 EUR, a pri 

nadzemných a podzemných vedeniach inžinierskych sietí 1,00 EUR za každý aj začatý bežný meter 

vedenia, najmenej však 100 EUR.  

  

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 16) 

 

za: 19, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 2 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 466/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 
Bod  č. 20 

Nadobudnutie nehnuteľného majetku (BAMARA s.r.o.) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 17 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Mesto Trebišov je vlastníkom stavby  Výmenníkovej stanice, ide o inú budovu o výmere 158 m2. Ide 

o stavbu, ktorá stavebne tvorí celok so stavbou s rovnakým súpisným číslom, postavenej na priľahlom 

pozemku a je vo vlastníctve, t. j. stavba aj pozemok obchodnej spoločnosti BAMARA s.r.o. V zmysle 

znaleckého posudku č. 29/2022 zo dňa 28. februára 2022 vyhotoveného Ing. Miroslavom Vaškom, 

znalcom pre odbor stavebníctva, predstavuje hodnota stavby súp. č. 3951 aj s pozemkom, na ktorom je 

postavená sumu 26.600,- eur. Mesto Trebišov má záujem odkúpiť predmetnú stavbu aj s pozemkom za 

účelom efektívnejšieho využívania svojej stavby. Finančná komisia a Komisia výstavby a majetku 

uvedený materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu ho schváliť v predloženej podobe.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 19. apríla 2022 prerokovala predložený materiál s názvom Nadobudnutie 

nehnuteľného majetku (BAMARA s.r.o.) a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie 

schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 6, proti: 0, zdržal sa: 1, nehlasovalo: 0 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

MUDr. Tomko: 

Je zámer s uvedeným majetkom, keďže mesto to chce kúpiť, čo uvažuje, ako ho využiť? 

 

PhDr. Čižmár: 

Mesto v súčasnej situácii ma poddimenzovaný stav v priestoroch, ktoré môžu slúžiť na poskytovanie 

nájomných vzťahov pre podnikateľské účely, takže záujem bude určite taký, aby sa táto budova 

efektívne využila na poskytnutie priestorov pre záujemcov zo strany podnikateľov na prevádzku 

svojich služieb a takto vlastne mesto mohlo tržiť z nájmu ako takého. Čiže cieľom je uspôsobiť najprv 

majetkovo celú budovu a potom pripraviť ju pre prevádzku jednotlivých služieb tak, aby bola 

efektívna.  

 

Keďže sa nikto ďalší nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol  člen návrhovej komisie MUDr. Dušan Tomko v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

nadobudnutie nehnuteľností nachádzajúcich sa v katastrálnom území Trebišov, zapísaných na LV č. 

11580 a to: pozemku, registra C KN, parc. č. 3023/3, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 158 m² 

a stavby – Výmenníková stanica, súpisné číslo 3951, postavenej na pozemku parc. č. 3023/3, vo 

vlastníctve predávajúceho: BAMARA s.r.o., so sídlom Pod brehom 221/51, 076 05 Brehov, IČO: 

36 760 901, v podiele 1/1, za kúpnu cenu 19.500,00 EUR. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 17) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 1, nehlasovalo: 3 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 467/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 21 

Obchodná verejná súťaž na prevod vlastníctva nehnuteľného majetku mesta – 

„Predaj pozemku parc. č. 1749/165 za účelom výstavby nájomného bytového 

domu“ 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 18 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Mesto Trebišov je vlastníkom pozemku nachádzajúceho sa v katastrálnom území Trebišov, o výmere 

1.550 m2. Kritériá zástavby v danej lokalite sú určené územným plánom, v zmysle ktorého je 

prípustným využitím zástavba nízkopodlažnými bytovými domami  s obytnou zeleňou a detskými 

ihriskami. Obmedzeným využitím lokality je obchodno-obslužná občianska vybavenosť, plochy 

statickej dopravy. Podľa Prílohy č. 1 k Zásadám hospodárenia a nakladania s majetkom mesta – 

minimálne ceny pozemkov, podľa cenovej mapy, je cena pozemku na Ulici SNP - od Ulici Vrátnej na 

juh - 70,00 EUR/ m2. V podmienkach súťaže je zakomponované právo spätnej kúpy, predkupné právo 

pre vyhlasovateľa, ako aj právo vyhlasovateľa odstúpiť od zmluvy v prípade, že zo strany účastníka 

nebude dodržaný účel, na ktorý sa daná nehnuteľnosť predáva, čiže nájomný charakter bytových 

domov. Finančná komisia a Komisia výstavby a majetku uvedený materiál prerokovala a odporúča 

mestskému zastupiteľstvu ho schváliť v predloženej podobe.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 19. apríla 2022 prerokovala  Obchodnú verejnú súťaž na prevod vlastníctva 

nehnuteľného majetku mesta – „Predaj pozemku parc. č. 1749/165 za účelom výstavby nájomného 

bytového domu“ a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.  

za: 6, proti: 0, zdržal sa: 1, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Tomko: 

Pán primátor,  informoval si, že Komisia finančná prerokovala tento bod, ale tieto sme mali aj my na 

Komisii výstavby. Ja by som začal asi takto,  o ten pozemok mal záujem aj COOP Jednota Nitra, kde 

požiadali o odpredaj tohto pozemku na výstavbu supermarketu na tej istej parcele. Keďže komisia 

výstavby zamietla jednohlasne výstavbu tohto supermarketu, hneď sme v tej komisii preberali aj 

odpredaj toho pozemku na sídlisku Juh, toho istého, kde ja som hlasoval proti z jedného dôvodu, že 

sa jednalo o výstavbu nájomných bytov, nie mestských. Ale samozrejme pozemok sa  predá, bude tam 

nejaký developer predávať tie byty s tým, že ja som navrhoval, že či by sa tam nemohla začať aj 

výstavba, prípadne  developerom aj materskej školy s jaslami, čo toto sídlisko by určite privítalo. Preto 

som hlasoval proti, preto sa chcem spýtať, prečo tam musí tá bytovka tam byť, nemôže tam byť niečo 

iné? Keď môže tam aj niečo iné byť. 

 

PhDr. Čižmár: 

Mesto a myslím, že všetci aj vrátane poslancov si uvedomujú, že služby sú potrebné k takémuto 

projektu a myslím si, že po čase budú aj nevyhnutnou súčasťou a zasa na druhej strane ako to bolo 

prezentované na rokovaní komisie. Nemyslíme si, že je šťastným riešením umiestňovať supermarkety 

do centra takýchto sídlisk. Zohľadňujeme najmä celkový charakter tejto štvrte. Vy dobre viete, že jeho 

súčasťou je aj individuálna bytová výstavba, tzn. domy, rodinné domy, sú tam bytové bloky a navyše 

sa snažíme vytvárať aj priestor pre voľno-časové aktivity, čoho výsledkom je aj výstavba 

multifunkčného ihriska v nedávnom období, plus ďalšie dovybavenie tohto sídliska, plus rekonštrukcia 
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cestných parkovacích častí. Čiže tak, ako sme boli v otázke sídliska Sever neoblomní, kde boli takisto 

zámery (to hovorím preto, aby to počuli ľudia) na mieste, kde momentálne vyrastá bytový dom, bola 

tendencia zriadiť supermarket. V tejto otázke sme boli neoblomní a nesúhlasili sme, tak, ako sme 

nesúhlasili ani s návrhom, ktorý sme zdedili z roku 2014, kde prišiel developer odvolávajúci sa na 

dohody s predchádzajúcim vedením mesta, že aj na sídlisku, na Berehovskej ulici, stred, to, čo poznajú 

ľudia tam, kde je kopec, tam má vyrasť supermarket, že tam bolo sľúbené, že vyrastie supermarket. Aj 

v tejto veci sme boli neoblomní, takže aj v prípade sídliska Juh, by sme neboli radi, aby sa narušila 

koncepcia sídliska výstavbou nejakého supermarketu. Vidíme v tom ohrozenie, či už z pohľadu 

dopravnej infraštruktúry, zahustenia dopravy. Druhá vec, potreby veľkopočetného parkoviska, tretia 

vec sústredenia sa obyvateľov, ktorí budú za týmito službami prichádzať na sídlisko. Myslím si, že 

bolo nešťastným rozhodnutím v minulosti sústrediť supermarkety do stredu mesta. Výsledok toho, si 

máte možnosť porovnať pri situácii v Michalovciach a u nás. Kým u nás je doprava zahltená tým, že 

ľudia prichádzajú do centra mesta, do sídliskových častí za nákupom, do supermarketov 

v Michalovciach tak realizujú v okrajových častiach a centrum mesta je dostupné tak pre peších ako aj 

pre vodičov. Čiže nie preto, že máme výhradu, alebo chceme zabrániť obyvateľom žijúcich na sídlisku 

mať dostupné služby, ale vzhľadom na blízkosť obchodného centra Tesco, to je prvý faktor 

a vzhľadom na možnosť rozširovať takéto služby nazvem to takými účelovými obchodíkmi, ktoré sú 

súčasťou bytových domov. Máme možnosť vidieť aj na Juhu, keďže tam funguje takáto večierka, 

myslíme si, že vhodným riešením je poskytovať obchodné služby len v obmedzenej miere, ale nie 

výstavbou supermarketu, takže to je jedna vec. A k otázke, ktorú si načrtol ako druhú, prečo nie nejaké 

predškolské zariadenie. No, v prvom rade, každé predškolské zariadenie a vôbec školské zariadenie si 

vyžaduje nejakú dostatočnú kapacitu deti. Na to, aby tá dostatočná kapacita tam bola, najprv musia 

vyrásť bytové domy, to je systémové riešenie. Nemôžeme na začiatok postaviť jasle alebo materskú 

školu a potom rozmýšľať, kto všetko tam bude chodiť. Vychádzame z aktuálnych čísel, ktoré nám 

predkladajú riaditelia predškolských zariadení, ktoré hovoria o tom, že momentálne kapacity 

predškolských zariadení, nie sú naplnené. Čiže ešte stále máme rezervy. Ale v momente, keď budú 

postavené bytové domy, tzn., napr. nájomné byty mesta Trebišov, prípadne nový bytový dom, ktorý 

vznikne takýmto riešením, odpredajom pozemku a výstavbou nájomného bývania, tak vieme a máme 

dostatočnú kapacitu pozemkov  na to, aby sme v rámci nejakej perspektívy vývoja tohto sídliska, 

naplánovali aj výstavbu predškolského zariadenia, prípadne možno aj , keď to bude potrebné, 

zariadenie primárneho vzdelávania, čiže základnej školy. Ale toto si vyžaduje až situácia, keď tam 

bude dostatočný počet mladých rodín a takisto kapacity na naplnenie takýchto zariadení, nemôže sa 

začať z opačného konca. Takže preto návrh a možnosť takáto. Tento druh súťaže, by mal smerovať 

k tomu, aby bola postavená bytovka, ktorá nebude výškovo meniť charakter tohto územia, ale zároveň 

poskytne vyšší štandard nájomného bývania, tzn. to, čo požadujú tí, ktorí si ešte nevedia kúpiť byť do 

osobného vlastníctva, ale zase nereflektujú na ten bežný, stredný štandard, ktorý sa ponúka formou 

nájomného bývania, ktorý stavia napr. aj mesto Trebišov. Preto takýto variant a preto aj takto cielene 

nastavené podmienky súťaže, aby tam nevzniklo nič iné.  

 

Keďže nikto ďalší sa nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol  člen návrhovej komisie Ing. Martin Telepovský v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

1. spôsob prevodu vlastníckeho práva k nehnuteľnosti nachádzajúcej sa v katastrálnom území 

Trebišov, vedenej na LV č. 4170, pozemku registra C KN, parc. č. 1749/165, zastavaná plocha, 

o výmere 1.550 m2, na základe obchodnej verejnej súťaže; 
 

2. podmienky verejnej obchodnej súťaže ,,Predaj pozemku parc. č. 1749/165 za účelom výstavby 

nájomného bytového domu“. 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 18) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 2, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 468/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 
Bod  č. 22 

Zmeny a doplnky č. 7 Územného plánu mesta Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 19 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako som to uviedol aj na rokovaní mestskej rady, ide o zavŕšenie procesu Zmien a doplnkov č. 7 

Územného plánu mesta. V prílohe tohto materiálu máte presne špecifikované v rámci Informatívnej 

správy, o ktoré zmeny ide aj k ním príslušné stanoviská. Zároveň chcem pripomenúť, že tento materiál 

na svojom rokovaní prerokovala aj Komisia výstavby a majetku  a odporúča mestskému zastupiteľstvu 

schváliť v predloženej podobe.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 19. apríla 2022 prerokovala  Zmeny a doplnky č. 7 Územného plánu mesta 

Trebišov a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 6, proti: 0, zdržal sa: 1, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla  členka návrhovej komisie PhDr. Daniela Fecková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

 

A/ berie na vedomie 

súhlasné stanovisko Okresného úradu Košice, Odboru výstavby a bytovej politiky o preskúmaní 

návrhu Zmien a doplnkov č. 7 Územného plánu mesta Trebišov podľa §25 zákona č. 50/1976 Zb. 

o územnom plánovaní a stavebnom poriadku v znení neskorších predpisov (stavebný zákon), 
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B/ súhlasí 

s vyhodnotením pripomienok podaných v rámci prerokovania návrhu Zmien a doplnkov č. 7 

Územného plánu mesta Trebišov, 

 

C/ schvaľuje 

podľa §26 ods. (3) a §27 ods. (3) stavebného zákona v nadväznosti  na §11 ods. (4) písm. c) 

zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov Zmeny a doplnky č. 7 

Územného plánu mesta Trebišov,  

 

D/ žiada 

primátora mesta zabezpečiť prostredníctvom odborne spôsobilej osoby pre obstarávanie Zmien 

a doplnkov č. 7 Územného plánu mesta Trebišov: 

a) v súlade s §6 ods. (8) zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov vyhlásenie Dodatku č. 7  k Všeobecne záväznému  nariadeniu mesta Trebišov č. 

108/2011, ktorým sa vymedzujú záväzné časti  Zmien a doplnkov č. 7 Územného plánu mesta 

Trebišov, 

b) označenie textovej časti, výkresovej časti a záväznej časti Zmien a doplnkov č. 7  Územného 

plánu mesta Trebišov  schvaľovacou doložkou v súlade s §28 ods. (1) stavebného zákona, 

c) vyhotovenie registračného listu v súlade s §28 ods. (5) stavebného zákona a jeho doručenie 

Ministerstvu dopravy a výstavby  SR spolu s kópiou uznesenia o schválení  Zmien a doplnkov 

č. 7  Územného  plánu mesta Trebišov,                                         

d) uloženie Zmien a doplnkov č. 7  Územného plánu mesta Trebišov v meste – na mestskom       

úrade, stavebnom úrade a na Okresnom úrade Košice, Odbore výstavby a bytovej     politiky 

do 3 mesiacov od ich schválenia, 

e) zverejniť v súlade s §27 ods. (4) písm. a) a b) stavebného zákona, záväznú časť Zmien      

a doplnkov č. 7  Územného plánu mesta Trebišov na úradnej tabuli najmenej na 30 dní 

a doručením dotknutým orgánom štátnej správy. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 19) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 469/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 23 

Dodatok č. 7 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Trebišov č. 108/2011, 

ktorým sa vymedzujú záväzné časti Územného plánu mesta Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 20 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ja len pripomínam, že ide o bod, ktorý voľne nadväzuje na predchádzajúci, pretože aj v ňom v rámci 

uznesenia ste ma požiadali o zabezpečenie a prostredníctvom odborne spôsobilej osoby pre schválenie 

takéhoto dokumentu priamo v uznesení bodu č. 22. Zároveň návrh tohto dodatku máte v rámci ako 

súčasť tohto materiálu. A už len pripomínam, že Komisia výstavby a majetku uvedený materiál 

prerokovala na svojom rokovaní a odporúča mestskému zastupiteľstvu ho schváliť v predloženej 

podobe.  

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 19. apríla 2022 prerokovala Dodatok č. 7 k Všeobecne záväznému 

nariadeniu mesta Trebišov č. 108/2011, ktorým sa vymedzujú záväzné časti Územného plánu mesta 

Trebišov a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 6, proti: 0, zdržal sa: 1, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol  člen návrhovej komisie MUDr. Dušan Tomko v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Dodatok č. 7 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Trebišov č. 108/2011, ktorým sa vymedzujú 

záväzné časti Územného plánu mesta Trebišov. 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Vzhľadom, že ide o dodatok k všeobecne záväznému nariadeniu, len pripomínam, že na jeho 

schválenie je potrebný trojpätinový súhlas prítomných poslancov. 

Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 20) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 470/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 24 

Správa o výsledku kontroly vybavovania sťažností a petícií za rok 2021 
Predkladá: Ing. Ľubomír Princík, hlavný kontrolór. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 21 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tento materiál spracoval a predkladá na rokovanie hlavný kontrolór mesta a odovzdávam mu slovo, 

aby uviedol tento bod. Nech sa páči. 

 

Ing. Princík: 

Dobrý deň prajem. Krátko k výsledkom tejto kontroly. Samotný proces vybavovania sťažností a petícií 

doručených na Mestský úrad Trebišov v roku 2021 bol vykonaný v súlade so zákonom o sťažnostiach 

a v súlade so zákonom o petičnom práve. Dovolím si upozorniť na sťažnosť č. 2/2021, ktorá bola 

vyhodnotená ako opodstatnená,  v ktorej sa sťažovateľka sťažuje na vážne poškodený chodník na 

Nižnianskej ulici. Šetrením bolo vyhodnotené, že  je potrebná celková oprava tohto chodníka a  oprava 

bude zahrnutá do Zoznamu poškodených ciest a chodníkov. Považujem za potrebné zdôrazniť, že je 

potrebné opravu aj skutočne zrealizovať a to už pri najbližšom projekte rekonštrukcie chodníkov, lebo 

na stav tohto chodníka sa opakovane sťažujú obyvatelia Nižňanskej ulice už vyše 10 rokov. Ďakujem. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Žiadam o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu, Ing. Peter Duč. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 19. apríla 2022 prerokovala  Správu o výsledku kontroly vybavovania 

sťažností a petícií za rok 2021 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, 

ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol  člen návrhovej komisie Ing. Martin Telepovský v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Správu o výsledku kontroly vybavovania sťažností a petícií za rok 2021. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 21) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 471/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 25 

Správa o výsledku kontroly dodržiavania Všeobecne záväzného nariadenia mesta 

Trebišov č. 129/2013 o parkovaní a státí vozidiel na miestnych komunikáciách 

a ostatných verejných priestranstvách 
Predkladá: Ing. Ľubomír Princík, hlavný kontrolór. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 22 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tento materiál takisto spracoval a predkladá na rokovanie hlavný kontrolór mesta a preto 

mu odovzdávam slovo, aby ho uviedol. Nech sa páči. 

 

Ing. Princík: 

V tejto kontrole sa zameriam na nedostatky. Na mnohých uliciach sa nedodržiava ustanovenie § 23 

zákona o cestnej premávke, keďže pri státí vozidiel nezostáva voľný jazdný pruh široký najmenej 3 m 

pre každý smer jazdy. Je to hlavne na tých úzkych uliciach. Najväčšie problémy sú na uliciach 

Slovenská,  Ludvíka Svobodu, 29. augusta vedľa materskej školy a na Budovateľskej ulici, kde kvôli 

parkovaniu viacerých vozidiel za sebou s nedodržaním šírky jazdných pruhov dochádza ku kolíznym 

situáciám. Tu je potrebné hľadať nejaké riešenia tejto situácie na týchto kritických úsekoch, či uliciach 

a aj striktne vyžadovať dodržiavanie pravidiel cestnej premávky. Druhým takým nedostatkom je, že pri 

vyhradených parkoviskách pre potreby podnikateľských subjektov je nesúlad medzi VZN mesta 

Trebišov o parkovaní  a státí a VZN mesta Trebišov o miestnych daniach. Kým podľa VZN 

o parkovaní a státí možno podnikateľskému subjektu na základe žiadosti vyhradiť parkovacie miesto 

pri nehnuteľnosti, v ktorej má sídlo alebo prevádzkareň, teda aj v obytnej zóne, tak podľa VZN 

o miestnych daniach  je uvedená sadzba dane za  trvalé parkovanie vozidla mimo obytných zón pre 

fyzické a právnické osoby oprávnené na podnikanie. Tu je potrebné zosúladiť tieto VZN, aby nebolo 

možné podnikateľským subjektom vyhradzovať parkovacie miesta v obytných zónach, t. j. v zástavbe 

bytových domov na sídliskách, alebo v zónach rodinných domov. Pri nedostatku parkovacích miest 

najmä na sídliskách by to mohlo priniesť v budúcnosti vážne problémy. V minulom roku už taký jeden 

prípad bol, keď sa vyhradilo parkovacie miesto pre podnikateľku na sídlisku, myslím, že 

Podjavorinskej ulici. Tretím takým nedostatkom je, že mesto Trebišov nemá spracovanú aktuálnu 

evidenciu parkovacích miest so súpisom počtu a druhu parkovacích miest na jednotlivých miestnych 

komunikáciách, na parkovacích plochách v obytných zónach a na ostatných verejných priestranstvách 

na území mesta. Aj súpis vyhradených parkovacích miest pre ŤZP osoby v meste bol vypracovaný až 

pre potreby tejto kontroly. Tu je potrebné realizovať nejakú ucelenú a podrobnú pasportizáciu 

existujúcich parkovacích miest na území mesta  s výhľadom do budúcich období, vyhotoviť štúdie 

a následné projekty statickej dopravy, t. j. parkovania a státia vozidiel v jednotlivých lokalitách mesta 

s využitím moderných spôsobov parkovania  a to podzemných parkovísk, viacúrovňových parkovísk, 

parkovacích domov, alebo záchytných parkovísk. Teraz sa to rieši hlavne na úkor zelených plôch 

a toto riešenie nie je udržateľným riešením. Štvrtým nedostatkom, na Gorkého ulici, vedľa južného 

vstupu do mestského parku  je zahradené parkovisko a to na mestskej parcele č. 3823/17. Je to 

v rozpore s čl. 10.2. VZN mesta Trebišov o parkovaní a státí, podľa ktorého je zahradzovanie častí 

verejných parkovísk zakázané. Ešte raz zdôrazňujem, že pozemok je vo vlastníctve mesta Trebišov. Je 

potrebné vyriešiť tento problém zahradeného parkoviska a to buď odpredajom pozemku v prípade, že 

vlastníci priľahlej nehnuteľnosti majú záujem, alebo nariadiť odstránenie prekážok z pozemku vo 

vlastníctve mesta. K správe máte priloženú fotodokumentáciu, priamo v závere správy sú tie kritické 

úseky, to parkovisko spomínané v tých nedostatkoch a máte tam aj odkaz na komplexnú 

fotodokumentáciu. Ďakujem. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Žiadam  Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 19. apríla 2022 prerokovala  Správu o výsledku kontroly dodržiavania 

Všeobecne záväzného nariadenia mesta Trebišov č. 129/2013 o parkovaní a státí vozidiel na miestnych 
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komunikáciách a ostatných verejných priestranstvách a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na 

uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Ing. Telepovský: 

Ja len drobnú poznámočku. V komisii to bolo prerokované, pán kontrolór konštatoval, resp. navrhol 

zosúladiť VZN mesta Trebišov o parkovaní a státí v súvislosti s doplnením slovného spojenia  - mimo 

obytných zón. Pojem obytná zóna je presne definovaný vo vykonávacej vyhláške k zákonu o cestnej 

premávke. Nemôžeme ho chápať len všeobecne, že to je akákoľvek zóna, kde sú bytové domy alebo 

rodinné domy. To znamená, obytná zóna je zóna, ktorá je označená dopravnou značkou a takéto zóny 

v Trebišove máme len jednu. Možno by stačili vo VZN len doplniť odkaz k pojmu obytná zóna, na 

ktorú právnu normu sa to VZN odvoláva.  

 

Ing. Princík: 

Možno je to nesprávne vyjadrenie alebo nesprávny termín obytná zóna, možno by bolo potrebné 

obytné územie, lebo obytné územie v zmysle územného plánu je to územie bytových domov a územie 

rodinných domov, čiže asi skôr obytné územie. V tom VZN o miestnych daniach je uvedená obytná 

zóna, tak preto som to tak použil.  

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže sa už nikto ďalší nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla  členka návrhovej komisie PhDr. Daniela Fecková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Správu  o  výsledku  kontroly  dodržiavania  Všeobecne záväzného nariadenia mesta Trebišov č. 

129/2013 o parkovaní a státí vozidiel na miestnych komunikáciách a ostatných verejných 

priestranstvách. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 22) 

 

za: 19, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 472/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 26 

Rôzne 

1. Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena (Správa ciest Košického   

   samosprávneho kraja) 

Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 23 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako sa máte možnosť zoznámiť s Dôvodovou správou, ide o projekt Pumptrackovej dráhy, ktorej 

financovateľom alebo investorom je Košický samosprávny kraj. Vo vzťahu k mestu Trebišov bolo 

potrebné predložiť návrh na umiestnenie takejto dráhy. Vzhľadom na časté požiadavky zo strany 

mladých ľudí, zabezpečiť takýto priestor, ktorý bude vyhovovať podmienkam, či už terénnym alebo 

zároveň aj osadením mimo klasickej obytnej zóny, sme sa rozhodli po vzájomných konzultáciách 

a potom, čo zástupcovia Košického samosprávneho kraja aj navštívili ponúknuté priestory, vstúpiť do 

tohto projektu. Pozitívnym faktom je, že v rámci tohto projektu poskytujeme len priestor. Finančnú 

investíciu vkladá do tohto projektu Košický samosprávny kraj prostredníctvom Správy ciest 

Košického samosprávneho kraja, preto ten vzťah je aj medzi touto inštitúciou a nami. Projekt bol 

pripravovaný z úrovne kraja, keďže došlo k časovému sklzu a k administratívnym postupom, ktoré 

bolo následne potrebné dodržať, nebol priestor na to, aby ste ho ešte dostali včas, ale vzhľadom na 

nejaký časový rámec, počas ktorého Košický samosprávny kraj musí uzatvoriť tieto projekty, nás 

požiadali a zároveň my sme aj vyhoveli v tejto veci, aby  bol materiál predložený ešte na rokovanie 

dnešného zastupiteľstva a prerokovaný v rámci bodu Rôzne. Preto, ani stanovisko mestskej rady 

k uvedenému bodu nemáme.  

Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Ing. Biž: 

Lokalita je dobrá, myslím si, že aj zámer je výborný, len som si všimol rozdiel v označení záberu 

plochy v prílohe č. 1 a v prílohe č. 2. V prílohe č. 1 zo západnej strany začína to pri parcele 3966/448 

a v prílohe č. 2 je to od parcely 3966/449. Ale zrejme, neviem, či to pripravoval tie podklady Ing. 

Ferjo? 

 

... diskutujúci mimo mikrofón 

 

Dobre, jasné, čiže tam už potom bude nejaký geometrický plán, ktorý to spresní tú plochu a zrejme asi 

súčasťou vecného bremena nebudú tam zrealizované vysadené stromy. Budú? Nie. Dobre, výborne. 

Ďakujem.  

 

PhDr. Čižmár: 

Podmienkou bolo samozrejme, aby ten priestor nenarušil nejaký komfort bývania, druhá vec, aby bol 

dobre dopravne dostupný a tretia vec, aby sa vytvoril priestor aj v priestoroch mesta na to, aby mládež 

vyhľadávajúca túto službu a dnes je veľmi populárnou, mala priestor na takéto vyžitie. Ukážkou 

pilotného programu, ktorý sa celkom ujal je aj mesto Prešov, neďaleko OC Hornbach je takéto ihrisko 

v blízkosti sídliskovej zóny a je veľmi vyhľadávaným priestorom. 

 

MUDr. Tomko: 

Ja si chcel len overiť, Ing. Biž mi to síce vysvetľoval, je to za garážami a nemá to obmedzovať 

žiadnych obyvateľov, obytné domy tam nie sú v blízkosti. 

 

PhDr. Čižmár: 

Je to aj v nákrese a druhá vec je, že tie garáže tvoria takú prirodzenú aj akustickú hranicu medzi tou 

budúcou pumptrackovou zónou a zároveň aj bývaním. Ďalšia vec je tá, že ten povrch bude tvoriť 

asfaltový koberec, ktorý bude na tej stretávacej ploche s gumou kolesa eliminovať nejaké nárazy. Čiže 

je to iné ako sú pumptrackové dráhy, ktoré sú postavené na drevenom podklade.  
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MUDr. Tomko: 

Aká je to plocha? 

 

PhDr. Čižmár: 

Rozmerovo? 

 

MUDr. Tomko: 

Áno. 

 

PhDr. Čižmár: 

Tak odhadom 10 árov.  

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže nikto ďalší sa nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol  člen návrhovej komisie MUDr. Dušan Tomko v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena k nehnuteľnostiam nachádzajúcim 

sa v katastrálnom území Trebišov, zapísaným na LV č. 4170, pozemkov registra C KN, a to: parc. č. 

3966/457, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 200 m² a časti pozemku parc. č. 3966/1, zastavaná 

plocha a nádvorie, o výmere 16.796 m2 (ďalej len „povinné pozemky“),  v prospech budúceho 

oprávneného: Správa ciest Košického samosprávneho kraja, so sídlom: Námestie Maratónu mieru 1, 

042 66 Košice, IČO: 35 555 777, predmetom ktorého bude právo budúceho oprávneného zriadiť na 

povinných pozemkoch pumptrackovú dráhu aj s príslušenstvom, v rozsahu podľa priloženého 

situačného nákresu. Vecné bremeno sa zriaďuje  bezodplatne. 

 
 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 23) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 473/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 26 

Rôzne 

2. Informatívna správa o priebehu výstavby nájomných bytových domov na    

    sídlisku JUH 

Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 24 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tento materiál zahŕňa aj Informatívnu správu s fotodokumentáciou tak, ako ste to mali možnosť vidieť 

aj na kontrolnom dni za účasti poslancov. Tento projekt prebieha, realizuje sa výstavba jednotlivých 

podlaží a zároveň sa pripravujú aj ďalšie pridružené investície, ktoré k tomu patria. Dnes sú 

schvaľované pripojenie prostredníctvom spoločnosti VSD. 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

Tento materiál nebol na mestskej rade, takže stanovisko mestskej rady nie je k tomuto bodu. 

Otváram diskusiu k uvedenému bodu, nech sa páči. 

 

MUDr. Čeplíková: 

Žiadatelia, či si budú môcť vybrať byt. Ja viem, že je to ešte neskoro, ale pýtali sa ma, volali včera, tak 

dobre, spýtam sa, či poschodie, byt. 

 

PhDr. Čižmár: 

Legitímna otázka. Čo sa týka špecifikácie presne, o ktorý byt pôjde, zatiaľ takáto možnosť nebola, 

pretože v posledných rokoch sa prideľovali len byty, ktoré boli uvoľnené v rámci nájomného vzťahu. 

Momentálne, to je vlastne aj odpoveď pre všetkých žiadateľov, sa pripravuje novela všeobecne 

záväzného nariadenia pre poskytovanie bytových jednotiek nájomných bytov v meste Trebišov, bude 

predložená pravdepodobne na najbližšom zasadnutí mestského zastupiteľstva. Tá upravuje podmienky, 

pretože doteraz v čase, keď neboli ešte postavené nové byty sa čiastočne eliminovala možnosť žiadať 

o tieto byty, pokiaľ nemali splnené základné podmienky napr. aj dĺžky trvalého pobytu v meste, plus 

ďalšie. Takže na základe spoločných rokovaní, či už s bytovým podnikom v rámci mesta aj 

v porovnaní s podobnými dokumentmi iných samospráv, pripravujeme novelu. Je potrebné, aby 

budúci uchádzači, žiadatelia svoju žiadosť predložili na mesto Trebišov a tá situácia sa pravdepodobne 

vyprofiluje tak, že budú sa poskytovať byty sumárne. Uvidíme, či bude priestor na to, aby sa 

špecifikovali aj o ktoré poschodia ide. To je dosť taká nezvyčajná vec, pretože stále z pohľadu 

žiadateľa je tendenciou získať podľa neho ten najlepší byt a ťažko sa potom reguluje nejaké rozdelenie 

a možnosti spravodlivého prerozdelenia. Čiže tá forma rozdelenia aj podmienky VZN by mali byť tak, 

aby sme eliminovali akýkoľvek prvok neobjektivity. To znamená, budeme sa snažiť pripraviť to tak, 

aby nikto k určitému prerozdeleniu alebo prideleniu výhrady nemal, ale je dobré, ak tí budúci 

nájomníci, ktorí majú záujem o byt, žiadosť predložia aj kvôli tomu, aby už boli v evidencii, pretože 

tie presné podmienky aj keď budú vyšpecifikované všeobecne záväzným nariadením, tým 

novelizovaným, je dobre, aby už aký-taký zoznam, predbežný záujem sme mali.  

 

Mgr. Sosna: 

Ja  nadviažem na tú tému predtým, lebo aj mňa sa pýtalo niekoľko občanov ohľadne podávania 

žiadostí. Tí, ktorí podali žiadosť tento rok, tie žiadosti už budú akceptované alebo budú musieť 

podávať žiadostí nanovo alebo, toto ich zaujímalo. 

 

PhDr. Čižmár: 

Áno, už budú akceptované. To znamená, chceme sa vyhnúť aj problémom, ktoré súviseli s opätovným 

podávaním žiadostí a de facto aj pretekmi k prvému dňu kalendárneho roka. Takže, ten systém bude 

nastavený tak, aby už nebolo nutné realizovať opätovne celú novú žiadosť, len aby sa doplnili potrebné 

prílohy, ktoré sú súčasťou posúdenia žiadosti. Takže tie, ktoré sa podali v aktuálnom roku budú 

prijímané a akceptované 
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Mgr. Sosna: 

Ďakujem. 

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže sa nikto ďalší nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol  člen návrhovej komisie Ing. Martin Telepovský v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu  o priebehu výstavby nájomných bytových domov na sídlisku Juh.  

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 24) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 474/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 
 

Bod  č. 26 

Rôzne 

3. Informatívna správa o priebehu výstavby kruhových križovatiek ulíc  

    ČSA/Komenského a SNP/Vrátna/Nemocničná 

Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 25 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Aj v tomto prípade máte možnosť sa zoznámiť s Informatívnou správou, ktorá je súčasťou tohto 

materiálu s obrazovým materiálom. Zároveň tak, ako to je v prípade nájomných bytov, ste prizývaní 

raz mesačne na kontrolné dni za účasti zhotoviteľa a investora, čiže mesta Trebišov. Priebeh prác je 

koordinovaný z dôvodu toho, že takáto rekonštrukcia si vyžaduje pomerne rozsiahly a komplikovaný 

priebeh výmeny sietí pri obidvoch kruhových križovatkách sa časový postup a harmonogram 

prispôsobuje aj dodávateľsky, tzn. tým spoločnostiam, ktoré vykonávajú pre vodárenskú spoločnosť, 

pre slovenský plynárenský priemysel, takisto pre správcov internetových sietí túto službu. Čiže našou 

ambíciou a snahou je  po dohode so zhotoviteľom ukončiť tieto investície čo najskôr, aby sme uvoľnili 

dopravnú situáciu na Komenského ulici a takisto aj pri nemocnici. Zároveň je našim záujmom, aby sa 

celá investícia zrealizovala v súlade s projektom, v zmysle noriem a tak, aby križovatky boli postavené 

istým spôsobom aj na zľahčenie a odľahčenie dopravy, ktorá je značne zaťažená v posledných rokoch 

v týchto častiach mesta. 

Mestská rada sa k tomuto bodu nevyjadrovala, z toho dôvodu otváram diskusiu. Nech sa páči. 
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MUDr. Tomko: 

Aký je nový predpoklad ukončenia? 

 

PhDr. Čižmár: 

Nový predpoklad, stále bolo deklarované zo strany zhotoviteľa, že jeho ambíciou je ukončiť tieto práce 

začiatkom leta. Myslelo sa tým obdobie jún – júl, dúfame, že sa to aj podarí, pretože radi by sme začali 

nový školský rok už s pokojnou situáciou na tejto ulici. Čiže s istým predstihom, taký je aspoň zámer 

zhotoviteľa obidvoch častí.  

 

Keďže už nikto ďalší sa nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla  členka návrhovej komisie PhDr. Daniela Fecková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu  o priebehu výstavby kruhových križovatiek ulíc ČSA/Komenského 

a SNP/Vrátna/Nemocničná. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 25) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 475/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 
 

Bod  č. 27 

Záver 

 

PhDr. Čižmár: 

Týmto sme vyčerpali program dnešného rokovania. Chcem vám poďakovať za vašu aktívnu účasť na 

dnešnom rokovaní. Zároveň chcem upriamiť vašu pozornosť, že najbližšie rokovanie, riadny termín 

zastupiteľstva je naplánovaný na 20. jún, kedy bude pripravené 25. zasadnutie mestského 

zastupiteľstva. Chcem vám dať do pozornosti aj akcie, ktoré sú pripravované a organizované aj 

mestom Trebišov. Už 30. apríla sobotu o 16.00 h začína stavanie mája, Trebišovský majáles, kde ste 

srdečne pozvaní. takisto aj 1. mája do priestorov mestského amfiteátra v parku, kde vystúpi skupina 

Lojzo, pri príležitosti 1. mája. 7. mája ste takisto pozvaní ako poslanci na oceňovanie osobností mesta 

za roky 2020 a 2021. 14 mája sa uskutoční prvé z bežeckých podujatí pod názvom „Nočný beh“, ktorý 

bude prebiehať v mestskom parku, 5. júna na to nadviaže veľké podujatie „Spoznaj Trebišov behom“, 

ktorého súčasťou budú aj kultúrne vystúpenia priamo v centre mesta. No a 13. júna máme naplánované 

veľké vystúpenie „The Duchon´s“ pod réžiou Jána Ďurovčíka v zrekonštruovanej športovej hale. 

Momentálne už prebieha predpredaj lístkov na toto predstavenie, budeme radi, keď si nájdete cestu a aj 

v spoločnosti svojich blízkych prídete na tieto podujatia. Po dlhom čakaní covidu si myslím, že nastalo 

obdobie aj kultúrneho vyžitia. Ja len pripomeniem, že mesto Trebišov takisto pripravuje vo svojej réžii 
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aj podujatia „Kultúrneho leta“ a vyvrcholením v podobe „Dni mesta Trebišov“, ktoré budú ukončené 

v termíne 27. – 28. august. Takže naše teraz sily aj úsilie smerujeme  k príprave a realizácii všetkých 

týchto podujatí, budeme radi, keď sa tam stretneme. Ďakujem pekne, želám ešte pekný zvyšok dňa.   
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